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@barneveld.nl>
Mon, 3 Oct 2022 12:10:57 +0200

@quadraat.nu>
< @empactadvies.com>@barneveld.nl>;

RE: Motivering waarom locaties van groslijst zijn afgevallen

Goedemiddag

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 11:46

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>; @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Motivering waarom locaties van groslijst zijn afgevallen

Ha

niets meer aan motivatie hebben toe te voegen zal ik overzicht afronden en daarna alsen

Met vriendelijke groet,

M06

1
quadra(

Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 27 september 2022 20:52

@barneveld.nl>

Onderwerp: Motivering waarom locaties van groslijst zijn afgevallen

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Dank voor motivatie. Als 
bijlage bij de stukken doen.

Aanvullend op het overzicht nog 1 puntje. Ik had vraag iets van een koppeling gezien met de betaalbare woningbouw op het 
perceel ten zuiden van de locatie Esweg. Is wel een (politieke) meerwaarde ten opzichte van andere locaties. Bij de Hessenweg 
zou je ook een meerwaarde kunnen zien doordat een AZC een motor kan zijn om eindelijk de locatie te gaan saneren. 
Vervolgens kan je door die sanering ook de Hessenweg weer afschrijven door de benodigde tijd.

Maar goed, ik kan me ook voorstellen dat het bovenstaande in het achterhoofd wordt meegenomen en dat het overzicht dus 
blijft zoals ie is. Is wel een goed en helder overzicht.

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

@barneveld.nl>;
@quadraat.nu>
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Zie excellijst. De groene locaties zijn meegenomen in de beoordeling.

Vr.gr.

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

5.1.2.e



@coa.nl>
Mon, 3 Oct 2022 16:44:12 +0200

@coa.nl>
RE: Quickscan locaties Barneveld

Hoi

Wat vervelend om te horen! Heel erg veel beterschap gewenst.

Wat betreft de locatie in Barneveld, super dat het zo voorspoedig gaat. Ik hoor het graag wanneer er meer informatie is.

Centraal Orgaan op vang asielzoekers

S 06-

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 16:30

@coa.nl>
Onderwerp: RE: Quickscan locaties Barneveld

Ha

Dank voor de scan. Ik ben helaas even uit de lucht geweest...

Met vriendelijke groet,

M06

Aan:
CC:

2

@quadraat.nu>
@coa.nl>; "

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
4Please considerthe environment before printing this e-mail

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

(ma, di,wo,do)
@coa.nl

Website: www.coa.nl
Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag 
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag

COA

Wat mails afwerken en zaken afstemmen. Wat voortgang betreft: onderbouwingen 
zijn nagenoeg gereed en deze week wordt er collegevoorstel opgeleverd m.b.t. locatiekeuze (Esweg ). Er wordt ook 
stedebouwkundig geschetst zodat jullie aan het rekenen kunnen gaan. Ik hou jullie op de hoogte.

@coa.nl> 
@coa.nl>;
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TVolg ons!quadrac

@coa.nl>Van:
Verzonden: maandag 26 september 2022 16:34

Onderwerp: RE: Quickscan locaties Barneveld

Hoi

Ik ben ook erg benieuwd hoe het er vanuit jullie kant voor staat.

9’Centraal Orgaan op vang asielzoekers

S 06-

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: dinsdag 13 september 2022 16:22

@coa.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Quickscan locaties Barneveld

Ik ben benieuwd©.

Met vriendelijke groet,

Gebiedsontwikkeling I Infrastructuur | Bouw en VastgoedQuadraat Projectmanagement

Aan:
CC:

2

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Hierbij de papierenschouw van de Norschoterweg.
Ons leadsbureau heeft het erg druk momenteel dus vandaar dat het wat langer op zich heeft laten wachten.

Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
•4Please considerthe environment before printing this e-mail

(ma, di,wo,do)
@coa.nl

Website: www.coa.nl
Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag 
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag

@quadraat.nu>
@coa.nl>

COA

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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M06m
quadrac E

Volg ons!

@coa.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 13 september 2022 16:09

Onderwerp: RE: Quickscan locaties Barneveld

Hoi

9 Centraal Orgaan opvang asielzoekers

a 06-

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: dinsdag 13 september 2022 08:39

@coa.nl>; @coa.nl>

Goedemorgen en

Met vriendelijke groet,

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling I Infrastructuur I Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Hierbij de vorige rapportage van het leadsbureau. Esweg en Hessenweg zijn destijds al bekeken. Misschien werpt 
een nieuwe ronde nog ander licht op de locaties©. Het nummer van de Norschoterweg betreft nummer 1.

Aan: <
Onderwerp: Quickscan locaties Barneveld

Bedankt hiervoor. Ik heb ons leadsbureau gevraagd een papieren schouw van de Norschoter 1 te maken. Ik laatje weten wat 
hier uit komt.

(ma, di,wo,do) 
@coa.nl

@quadraat.nu>
@coa.nl>

® Website: www.coa.nl
G Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag
s Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag
Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.

4Please considerthe environment before printing this e-mail

COA

@guadraat.nu
www.quadraat.nu
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M06m
quadrac E Volg ons!

@coa.nl>Van:
Verzonden: woensdag 13 april 2022 10:13

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: FW: Quickscan locaties Barneveld

Hi

Stuur je even integraal door wat ons leadsbureau opvalt bij de verschillende locaties vanaf papier beschouwd.

Hartelijke groet,

COA V) Centraal Orgaan opvang asielzoekers

S 06 (ma, di,wo,do)

Onderwerp: Quickscan locaties Barneveld

Ha

In de bijlage mijn opmerkingen in het rood voorde aangedragen locaties in Barneveld.

Groetjes

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling I Infrastructuur I Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Van:
Verzonden: dinsdag 12 april 2022 16:33

BI (Scoa.nl
© Website: www.coa.nl
G Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag
s Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag
Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
•APlease considerthe environment before printing this e-mail

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.



@barneveld.nl>
Thu, 6 Oct 2022 07:49:05 +0200

@quadraat.nu>
RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Goedemorgen,

o.a. vanwege het AZC, maar ook de relatie met Bloemendal.

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: dinsdag 4 oktober 2022 16:02

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;Aan:

Met vriendelijke groet,

M06

1
quadrac

Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 12:05

@quadraat.nu>; @barneveld.nl>;

Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Allen,

Vanmiddag wordt de locatie ten zuiden van de grondpositie van besproken in het wethoudersoverleg als
mogelijke versnellingslocatie betaalbare woningbouw. is hier ook bij betrokken. De 'koppeling' besprak ik ook al twee

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Ha
Wat is er gisteren uit het wethoudersoverleg gekomen? Moet ik in het collegevoorstel nog aandacht besteden aan de 
koppelkans?

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Aan: <
< @empactadvies.com>

< @empactadvies.com>
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

Dit is de terugkoppeling die ik net kreeg:
Over de Esweg moet ik nog afstemmen met

Maar er zijn nog wat meer mogelijke beren op de weg...
Vandaag is dat niet gelukt. Ik hoop deze week nog afstemming te hebben met
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weken geleden met wethouder Wijnne al 'koppelkans'.

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 11:37

< @empactadvies.com>;@barneveld.nl>;Aan:

Beste mensen,

Ik loop wat achter met mijn mail...@. Zie hieronder mail van Ik begrijp dat ze voor haar schets meer wil weten

Met vriendelijke groet,

M061
quadrac Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 27 september 2022 14:33

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Hoi

Ik heb vanmorgen de locatie Esweg met besproken. Zij kent de omgeving goed.

Wat zeer bepalend is voor een ontwikkeling op deze plek is waar en hoe de ontsluiting zal plaatsvinden.

Is hier al in de PG over gesproken?

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

over de ontsluiting. Is daar al meer over te zeggen? Hoe kijken jullie hier tegenaan?
Ontsluiting zal niet via erf boerderij verlopen schat ik in en er zal geïnvesteerd moeten worden in de bestaande 
infrastructuur. Kortste/snelste verbinding naar centrum heeft voorkeur denk ik.
Afstemming met projectgroep Bloemendaal lijkt me prima waarbij ik er natuurlijk vanuit ga dat er vertrouwelijk met 
locaties/informaties wordt omgegaan.

Dit koppeling zie ik als 
grote meerwaarde voor de locatie Esweg. Dit betekent dan alleen wel dat er versneld inzichtelijk moet worden gemaakt hoe 
omgegaan wordt met de oostelijke ontsluiting van Bloemendal.

< @barneveld.nl>
Onderwerp: FW: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.2.1

5.2.1

5.1.2.e



Als we meer duidelijkheid hebben over de ontsluiting kunnen we de randvoorwaarden en situering gaan schetsen.

Ik hoor graag van je.

Groet

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: maandag 26 september 2022 16:37

@barneveld.nl>
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Ha

Mooi, ik ben benieuwd!

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 22 september 2022 17:45

@barneveld.nl>
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Hoi

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Aan:
CC:

De locatie ligt vrij ver van bestaande centrum af. Is de wens om juist korte verbinding naar station te hebben of snelste naar 
centrum Barneveld?

Daarnaast nog een praktische vraag? Is de locatie al bekend gemaakt buiten de projectgroep? Mag dit bijvoorbeeld al intern 
met projectgroep bloemendaal gecommuniceerd worden?

Hoe wordt omgegaan met bestaande boerderij, nummer ? Is het beschikbare kavel het gebied achter de boerderij, of inclusief 
het kavel van de boerderij. Dit vraag ik ook ivm mogelijkheid van ontslluiting via dit erf of langs de spoorlijn via dit erf. Recht 
van overpad of?

De bestaande wegen zijn zeer smal. Zowel aan de zuidkant bij de esweg ( zelfs een deel onverhard) als ook bij de beekzone aan 
de noordzijde.

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>;

@quadraat.nu>
< @barneveld.nl>;

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Ik heb het in team stedenbouw besproken. Ik pak dit samen met op. Zij is de van project

Groet

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: dinsdag 20 september 2022 13:24

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Ha

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 20 september 2022 12:20

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Hoi

Groet

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: vrijdag 16 september 2022 13:17

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Dag

in
Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Er is inmiddels een voorkeurslocatie, Esweg Je hoeft vooralsnog alleen van deze locatie een schets te maken. 
Wanneer zou je dat kunnen doen?

Is het nu de bedoeling dat we voor alle drie de locaties een schets maken waar onderstaand lijstje is aangegeven? 
Of is er nu een voorkeurslocatie aangeven?

Bloemendaal, waar deze locatie aan grenst. Wij bespreken het aanstaande dinsdag. Ik laatje zsm weten wanneer we schets 
kunnen leveren.

@guadraat.nu
www.quadraat.nu
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Met vriendelijke groet,

M06m
quadrac Volg ons!

@coa.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 16 september 2022 12:49

Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Hi klopt; binnen de 2 hectare moet dit altijd passen; ging me meer om de situering (structuur/vlekkenplan) van de

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: donderdag 15 september 2022 16:18

Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Beste

Met vriendelijke groet,

M06

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Dank! Vandaag weer verdere slag gemaakt. Het schiet op!
Vraagje... De ruimte 'an sich' voor speeltoestellen en parkeervoorzieningen zit toch in de randvoorwaarde dat terrein 
minimaal 2 hectare groot moet zijn? Of moet dit in de nabije omgeving aanwezig zijn?

hoofdfuncties: ontsluiting/wegen fietspaden, parkeren, wonen, entree/kantoren, speel/recreatie. 
Grt.m

@coa.nl>
@coa.nl>

@quadraat.nu>
@coa.nl>

Zie hieronder mail van COA met aandachtspunten voor visualisatie. Als je nog vragen hebt hoor ik het graag en stem 
ik het af. Als ik lijstje zo zie kan het wellicht handig zijn om bij uitwerking voorkeurslocatie zelf contact te leggen met 

(COA).

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Volg ons!

quadrac En

@coa.nl>Van:
Verzonden: donderdag 15 september 2022 12:42

Onderwerp: RE: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Schetsmatig is voldoende.

Met vriendelijke groet,

COA

+31-6

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: woensdag 14 september 2022 13:45

Onderwerp: Voorbeeld stedenbouwkundige visualisatie

Dag

Ik heb gesproken met (stedenbouw) en zij maakt vandaag een schets van de Norschoterweg 1 (andere twee

termijn doorsturen? Kan hier ook mee aan de slag.

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling I Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

locaties heeft ze in eerder stadium al globaal beoordeeld). Je gaf aan dat je voor ons een voorbeeld hebt waar de 
stedenbouwkundige visualisatie aan moet voldoen om rekenkundige exercities op los te laten. Kan je deze op korte

Aan:
CC:

Aan:
CC:

@coa.nl>
@coa.nl>

@quadraat.nu>
@coa.nl>

Voor alle potentiële locaties svp het volgende aangeven (een ruwe schets met rooilijnen is voldoende):
• Bereikbaarheid/ontsluiting (toegangsweg + fietspad; aangeven of iets bestaand of nieuw aangelegd moet worden)
• Ruimte parkeerplaatsen/fietsenstalling
• Ruimte voor speeltoestellen (voetbalveldje, skate, basketbal)
• Rooilijnen voor woonbebouwing (2x2 verdiepingsunits ad 60 x 15 m)
• Rooilijnen voor entree/kantoren en dienstengebouw van ca. 500 m2
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Met vriendelijke groet,

M06

quadrc EMVolg ons!

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur I Bouw en Vastgoed

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Mon, 17 Oct 2022 09:28:20 +0200
@barneveld.nl>

Re: Bespreking college

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
@barneveld.nl>Van:

Verzonden: Monday, October 17, 2022 9:06:18 AM
@oddevallei.nl>

@oddevallei.nl>;

Goedemorgen

Het zou dan ook erg fijn zijn als ik vandaag nog een reactie kon
krijgen.

Dank en groet,

Aan:
CC:

Ha
Ik had de vraag eind vorige week ook al neergelegd ( 
Groet

From:
Sent: 
To:
Subject:

< @quadraat.nu>;
Onderwerp: FW: Bespreking college

Op het perceel Nijkerkerweg 132 in Barneveld wordt (vertrouwelijk) bekeken of er mogelijkheden zijn om er tijdelijk een AZCte 
vestigen. Op dit locatie hebben we alleen te maken met de bijgevoegde hindercontour van de geitenhouderij aan de

Ik heb daarover twee vragen:
1. Hoe moet ik een eventueel AZC zien in relatie tot de geurnormen? Volgens de geurverordening geldt een norm van 3 

ou maar die haal ik bij lange na niet. 6 ou is wel haalbaar (muv het westelijke deel) maar moet daarvoor dan ook het 
gebied voor het eventuele AZC aangewezen worden als er een tijdelijke vergunning wordt verleend?

2. Vormt het punt dat het een geitenhouderij betreft een probleem met de luchtkwaliteit o.i.d. om op het perceel aan de 
Nijkerkerweg 132 eventueel een AZCte realiseren?

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.2.1

5.1.2.e

5.1.2.e



@oddevallei.nl>
Wed, 19 Oct 2022 15:56:20 +0200

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@oddevallei.nl>

@quadraat.nu>; @barneveld.nl>
RE: Bespreking college

Hallo

Oké, het was mij niet bekend wat er nu gaat gebeuren bij Als inderdaad vast wordt gehouden aan het verkleinde
bouwvlak dan kunnen we uitgaan van de door jou meegestuurde contour. Alles wat buiten de 6 odeur valt zal dan niet

hogere belasting indien het onbebouwde bouwvlak wel nog gebruikt kon worden). Wel is dan wederom een aanpassing

Artikel 8

Met vriendelijke groet,

@oddevallei.nl

Postbus 9024, 6710 HM Ede

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 08:47

@oddevallei.nl>; @barneveld.nl>;

1 Bij het bepalen van de andere waarde of afstand, bedoeld in artikel 6, betrekt de gemeenteraad in elk geval: 
a. de huidige en de te verwachten geursituatie vanwege de veehouderijen in het gebied;
b. het belang van een geïntegreerde aanpak van de verontreiniging, en
c. de noodzaak van een even hoog niveau van de bescherming van het milieu.

Aan: <
agrarisch@oddevallei.nl>

2 Bij het bepalen van de andere waarde of afstand betrekt de gemeenteraad tevens: 
a. de gewenste ruimtelijke inrichting van het gebied, of 
b. de afwijkende relatie tussen geurbelasting en geurhinder.

belemmeren in zijn ontwikkelingsmogelijkheden op het verkleinde bouwvlak. Ook zal buiten die contour sprake zijn van een 
aanvaardbaar woon-en leefklimaat; 6,0 is inderdaad niet ongebruikelijk in het buitengebied (ik ging in eerste instantie uit van een

From:
Sent:
To:
agrarisch" <
Cc:
Subject:

van de geurverordening nodig. En iets om rekening mee te houden; artikel 8 van de Wet geurhinder en veehouderij zegt het 
volgende over het vaststellen van andere waarden of afstanden voor geur (dus de geurverordening):

Normaal gesproken wordt dit geborgd door een onderliggende gebiedsvisie, dit lag wel ten grondslag aan de verordening van 
2008 maar niet in die van 2021. Dus mijn aanbeveling is om pas weer andere geurwaarden of afstanden vast te stellen (al dan 
niet in geen geurverordening nu of straks onder de omgevingswet in de omgevingsplannen) als er een duidelijke visie aan ten 
grondslag ligt. Het geeft wel juridische onzekerheid om het weer op dezelfde manier als eind 2021 aan te passen..

Qua GGD afstanden zou inderdaad dezelfde redenatie aangehouden kunnen worden als voorde woonwijk. Dit is dan niet 
onoverkomelijk maar ik zou niet redeneren dat gezien de tijdelijkheid een AZC minder beschermd hoef te worden. Dat gaat voor 
geur in ieder geval niet op.. Alleen bij erg kortdurend verblijf (max een aantal weken) kan iets als niet geurgevoelig worden 
beschouwd. Voor volksgezondheid is een blootstelling van enkele jaren ook zeker relevant lijkt me.

T: 088
M: ■

Omgevingsdienst
De Vallei
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@quadraat.nu>; @barneveld.nl>CC:
Onderwerp: RE: Bespreking college

Ha

's geitenhouderij niet te gaan

zwaarder moet wegen dan de volksgezondheid. kent idd de details.
• Als voor flinke delen van woonwijken 6 ou acceptabel wordt geacht en binnen de door de GGD geadviseerde afstand

woningen worden gerealiseerd lijkt het me voor een tijdelijk AZC toch ook niet onoverkomelijk? Hoe zie jij dat, ?

Groeten

@oddevallei.nl>Van:
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 21:34

Hallo en de rest,

Hierbij mijn input:

Er is een geurberekening bijgevoegd van een scenario waarbij uit wordt gegaan van een verkleind bouwvlak en alleen
gerealiseerde stallen van op de Voor Bloemendal heb ik echter inmiddels al weer een aantal andere
geurberekeningen gedaan omdat er nog flink onderhandeld wordt met In de nieuwste berekeningen is rekening

scenario. Zie bijgevoegde mails. Aangezien de Nijkerkerweg 132 nog dichterbij de ligt zal de belasting hier nog

Conclusie is in ieder geval dat de komst van een AZC meer gaat belemmeren dan de huidige plannen die er liggen voor
Bloemendal en de geurbelasting te hoog is dus geen aanvaardbaar woon-en leefklimaat. Dus deze locatie is niet wenselijk.

Dat zou je bij of kunnen navragen. Misschien sowieso handig om even contact op te nemen, ik weet even niet zo
wat nu de laatste stand van zaken m.b.t. is.

geur is een probleem en mogelijk ook

Met vriendelijke groet,

Aan:
CC:

gehouden met uitbreidingsplannen waarbij wel nog een deel van het niet gebruikte bouwvlak wordt gebruikt en uitbreiding met 
geiten (dan moet het geitenverbod wel zijn opgeheven) in relatie tot Bloemendal groot, nog ten zuiden van Nijkerkerweg 132. 
Conclusie was dat de geurbelasting op enkele punten op Bloemendal groot meer dan 6,0 ouE/m3 bedraagt in een worst-case

hoger zijn. Voor geur maakt het niet uit of iets tijdelijk (voor 5 jaar) wordt vergund, een AZC is een geurgevoelig object. Formeel 
geldt volgens de geurverordening een voorgrondbelasting van 14,0. Maar dat is omdat het nu buitengebied is, zodra er een AZC 
en woonwijk komt is het bebouwde kom en geldt inderdaad 3,0 tenzij een andere waarde wordt vastgesteld in geurverordening.

Daarnaast zitten we nog met geitenhouderijen en volksgezondheid. GGD adviseert een afstand van 2 km tussen stallen en 
gevoelige objecten. Bij Bloemendal is daar volgens mij wel een oplossing voor gevonden, hoe dat precies zit weet ik niet meer.

• Ik kan me wel voorstellen dat aanpassing van de geurverordening en de GGD-richtlijn als kanttekening in het voorstel 
worden geformuleerd.

faciliteren, maar in vervolg op het genomen voorbereidingsbesluit het niet bebouwde deel van het bouwblok weg te 
bestemmen, zodat de geurcontour niet wordt vergroot.

• Voor een deel van Bloemendal en ook voor delen van onder meer de woonwijken De Burgt en Veller is in de 
geurverordening een grens van 6,0 ou gehanteerd, omdat deze woonwijken op basis van 3,0 ou niet (geheel) zouden 
kunnen worden ontwikkeld. 6,0 ou is in een concentratiegebied veehouderij toch ook niet ongebruikelijk?

• Vorig jaar is om het meest noordwestelijke deel van Bloemendal mogelijk te maken de geurverordening nog aangepast.
• Ten aanzien van de GGD-richtlijn wordt in Bloemendal - kort samengevat - betoogd dat de volkshuisvesting in dit geval

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

Maar eerste advies van mij hierover is negatief; 
volksgezondheid.

Bedankt voor je reactie!
• Even voor het goede begrip: de stuurgroep Bloemendal heeft onlangs besloten

< @barneveld.nl>
Onderwerp: RE: Bespreking college

@oddevallei.nl> 
@quadraat.nu>;
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@oddevallei.nl

Postbus 9024, 6710 HM Ede

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 09:06

@oddevallei.nl>
@oddevallei.nl>;

Goedemorgen

Dank en groet,

Aan:
CC:

T: 08:
M: ■

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan derden 
is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. Indien dit e- 
mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het origineel alsmede 
eventuele kopieën te vernietigen.

De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde bestuursorgaan getekende 
documenten zijn bindend.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Er is (enige) politieke druk om snelheid in het dossier te houden. Het zou dan ook erg fijn zijn als ik vandaag nog een reactie kon 
krijgen.

Omgevingsdienst
De Vallei

Op het perceel Nijkerkerweg 132 in Barneveld wordt (vertrouwelijk) bekeken of er mogelijkheden zijn om er tijdelijk een AZCte 
vestigen. Op dit locatie hebben we alleen te maken met de bijgevoegde hindercontour van de geitenhouderij aan

Ik heb daarover twee vragen:
1. Hoe moet ik een eventueel AZC zien in relatie tot de geurnormen? Volgens de geurverordening geldt een norm van 3 

ou maar die haal ik bij lange na niet. 6 ou is wel haalbaar (muv het westelijke deel) maar moet daarvoor dan ook het 
gebied voor het eventuele AZC aangewezen worden als er een tijdelijke vergunning wordt verleend?

2. Vormt het punt dat het een geitenhouderij betreft een probleem met de luchtkwaliteit o.i.d. om op het perceel aan de 
Nijkerkerweg 132 eventueel een AZCte realiseren?

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>< @quadraat.nu>;

Onderwerp: FW: Bespreking college
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Tue, 25 Oct 2022 09:07:09 +0200
@barneveld.nl>

RE: Bloemendal en Geiten

Hoi

dit voorgelegd aan de provincie ( ). Hij had geen pas klaar antwoord. Wij gaan nu gemotiveerd onderbouwen dat
Bloemendal de woningbouwlokatie van Barneveld is en dat elders er bijna geen woningen gebouwd kunnen worden. Het
algemeen belang gaat dan voor dit is gebaseerd op een uitspraak van de RvSt. weet hier alles van.

Met vriendelijke groet,

Ruimtelijke Ontwikkelingen

gemeente

• (0342) | 06- @barneveld.nl | www.barneveld.nlE3

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 24 oktober 2022 16:48

< @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: Bloemendal en Geiten

Hoi

Met vriendelijke groet,

I

De GGD heeft in het kader van het voorontwerp bestemmingsplan Bloemendal fase 2a aangegeven dat er binnen een straal van 
2 km van een geitenhouderij ivm gezondheid en de onderzoeken die nog lopen geen woningen te bouwen. Hierop hebben we

In verband met een mogelijke ontwikkeling aan de Nijkerkerweg ben ik op zoek naar de informatie over het geitenmoratorium 
in relatie tot Bloemendal. In het bestemmingsplan zie ik daar zo snel niets over staan. Kan jij mij als mister-Bloemendal aan 
informatie helpen?

De provincie heeft in 2017 een besluit genomen dat er geen uitbreiding van geitenhouderijen mag plaats vinden. Wil je een 
nieuwe stal bouwen dan zelfs moet je toestemming vragen aan de provincie. Dit is opgenomen in de Gelderse 
omgevingsverordening. Ook dan moetje een GGD advies vragen. Al met al een lastige materie.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

\ Barneveld
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER Barneveld |

I 
0342 - S | 06 -

gëmüëntë

\ Barneveld
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Tue, 25 Oct 2022 10:24:29 +0200
@barneveld.nl>

RE: Bloemendal en Geiten

Het is de huisadvocaat, dus dat lijkt mij geen probleem. Welke vraag wil jij beantwoord zien?

Met vriendelijke groet,

Afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling

gemeente

\ Barneveld
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | S 0342 - I @ @barneveld.nl

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 25 oktober 2022 10:14

< @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Bloemendal en Geiten

Goedemorgen

Groet,

< @barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 24 oktober 2022 17:01

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Bloemendal en Geiten

Met vriendelijke groet,

Afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling

Is het denkbaar dat ik voor mijn ontwikkeling (en mijn kosten ©) dezelfde advocaat benader voor een advies zodat alles in één 

hand blijft en de advisering eenduidig is?

In het dossier van bestemmingsplan "Bloemendal IIA" zit veel informatie over geiten. Die informatie moet ik nog verwerken in 
de toelichting bij het ontwerp van het bestemmingsplan. Overigens gaat het dan met name om de richtlijn van VGGM over de 
minimale afstand van 2 kilometer tot een geitenhouderij. Ik heb enkele bestanden bijgevoegd, die misschien interessant zijn 
voor je.
Voor eventueel overleg weet je me te vinden.

From:
Sent: 
To: 
Subject:
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gemeente

\ Barneveld
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | S 0342 - I @ @barneveld.nl

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 24 oktober 2022 16:25

< @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: Bloemendal en Geiten

Hoi

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

In verband met een mogelijke ontwikkeling aan de Nijkerkerweg ben ik op zoek naar de informatie over het geitenmoratorium 
in relatie tot Bloemendal. In het bestemmingsplan zie ik daar zo snel niets over staan. Kan jij mij als mister-Bloemendal aan 
informatie helpen?

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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Wed, 26 Oct 2022 11:42:20 +0200
@barneveld.nl>

RE: AZC en communicatie

Q
I

06- I •

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 11:41

@barneveld.nl>

Onderwerp: RE: AZC en communicatie

Ha

Tuurlijk mag jij iets vinden van cirkel die we uitnodigen, we zien jouw voorstel met belangstelling tegemoet G! Uit mail moetje
en mijn reactie richt zich op fase die in

Met vriendelijke groet,

M06

Volg ons!quadra(

< @barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 10:58

@barneveld.nl>

Onderwerp: RE: AZC en communicatie

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Aan:
CC:

ook absoluut niet opmaken dat wij bewust een cirkel kleiner maken of zo. Mail van 
ontwikkeling is (zijn logischerwijs geen eigenaren bekend).

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

Top.
En dan heel fijn als jullie nog heel kritisch kijken naar dat voorstel, want ik heb bij de crisisnoodopvang gezien dat het heel 
nauw komt. Dus hoe beter we alle kanten bekijken, hoe minder gedoe!

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>

@quadraat.nu>;
@barneveld.nl>

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

@quadraat.nu>;
@barneveld.nl>

afdeling Bestuur en Dienstverlening 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl |

gemeente

\ BarneveJd

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



leggen.

I
06- | M

gemeente

\ BarneveJd

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: dinsdag 25 oktober 2022 09:28

< @barneveld.nl>@barneveld.nl>;Aan:
Onderwerp: RE: AZC en communicatie

Goedemorgen

Met vriendelijke groet,

M06

1
Volg ons!quadrac

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 25 oktober 2022 09:04

< @barneveld.nl>@quadraat.nu>;Aan:
Onderwerp: AZC en communicatie

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Ik wil graag nog wel iets vinden van de cirkel die we gaan uitnodigen.
Wat ons namelijk bij de crisisnoodopvang is verweten, is dat we de cirkel te klein hebben gemaakt en "bewust" mensen niet 
hebben willen informeren om tegenspraak te voorkomen. Dat was niet bewust, maar zo werd dat gevoeld. Dat verwijt wil ik 
niet nogmaals krijgen. Ik had collega's van mij van communicatie al gevraagd om mee te kijken naar de cirkel van (toekomstige)
omwonenden. Van hen krijg ik ook een kaartje; die moeten we dan maar naast het voorstel van 
Dan komen we vast uit op een mooie selectie.
Groet,

Dank voor je mail. Het gaat wat adressen betreft alleen om de fase die nu in aanbouw is. Ik zal kaartje ook doorsturen 
naar
Succes met het verdere onderzoek naar de geitenhouderij.

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

(afdeling Bestuur en Dienstverlening 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl |
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die in aanbouw is, percelen 4104 en 4105 zijn de percelen Nijkerkerweg 132 die in gemeentelijk eigendom zijn). Aangezien die
fase nog in ontwikkeling is, zijn er nog geen eigenaren bekend. Wel zou bij een eventueel ontwerp voor het AZC aan
kunnen haken bij het ontwerp alsook de ontsluiting via die fase te laten verlopen. Ik zou daarvoor alleen wel adviseren contact

(als Bloemendal).te leggen met

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

n
t 1 ■

Naar aanleiding 
van het overleg 
van gister ben ik in 
de geiten gedoken. 
Ook hadden we 
het gister over de 
adressen van de 
bewoners van 
Bloemendal. Ik 
weet niet of het de 
bedoeling is dat 
alle inwoners van 
Bloemendal 
persoonlijk 
geïnformeerd 
moeten worden? 
Er is namelijk 
tussen de fase van 
Bloemendal die nu 
in aanbouw is een 
nieuwe fase (fase 
lla) in 
voorbereiding. Dat 
betreft het gebied 
tussen de 
Nijkerkerweg 132 
en de huidige fase 
van Bloemendal, 
zie de afbeelding 
hiernaast (waarbij 
het gekleurde de 
nieuwe fase is met 
daaronder de fase
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@quadraat.nu>
Thu, 3 Nov 2022 17:05:33 +0200

@barneveld.nl>
RE: Planning tijdelijke afwijking bestemmingsplan (AZC)

Ha Hans,

Met vriendelijke groet,

M06

quadrc Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 12:59

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: Planning tijdelijke afwijking bestemmingsplan (AZC)

Goedemiddag

Vooraf, betrouwbare informatie over een tijdelijke afwijking kan je vinden via deze link.

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Uitgangspunt is dat een vergunning voor een tijdelijke afwijking van het bestemmingsplan binnen 8 weken verleend kan/moet 
worden. Die termijn kan eenmalig met 6 weken worden verlengd. Dat betekent echter niet dat het in die 8/14 weken ook 
geregeld is. Zeker bij een AZC voor 300 mensen met 1800 m2 bebouwing (ook nog eens in twee lagen) en bijkomende 
voorzieningen moet er heel veel voorwerk worden verricht voordat de vergunning verleend kan worden. Het voorwerk is bij 
een AZC in mijn beleving vergelijkbaar met die van een reguliere woonwijk/bestemmingsplanherziening. Je hebt dus de nodige 
onderzoeken nodig op het gebied van flora en fauna, bodem etc. uiteraard zijn er ook zaken die wat minder van belang zijn 
maar natuur en gezondheid (waaronder de geiten- en geurproblematiek) zijn wel belangrijk. Daarbij geldt dat als je gaat 
afwijken van het beleid (geur) dan moet dat erg goed gemotiveerd worden en het opstellen van die motivatie kost tijd. 
Aspecten als brandveilig gebruik, constructieve veiligheid e.d. zullen volgens mij wel helder en onderzocht zijn bij het COA.

Als we dan alle onderzoeken en onderbouwingen hebben én de vergunning wordt aangevraagd dan zou de volgende planning 
aan de orde kunnen zijn (bezien met een optimistische bril op). Let wel, punten als communicatie e.d., heb ik niet 
meegenomen! In het overzicht heb ik, voor het gevoel, een kolom opgenomen met concrete data, uitgaande van het punt dat 
op 14 december een go volgt van de gemeenteraad en dan alle stukken beschikbaar zijn.

Dank. Zal ik voor eerstvolgende projectgroep meesturen. Voor bestuurders ook wel goed om te weten. Je kan aan de voorkant 
een maand sneller willen gaan maar op totale doorlooptermijn is het platgezegd te verwaarlozen. Zorgvuldigheid blijft 
belangrijkst.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Opmerking

Bezwaar

26 mei 2023

14 juli 2023

Mocht je nog vragen hebben dan hoor ik ze graag.

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 11:51

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Planning overleg projectgroep

+39 
weken

+ 26 
weken

Dag
Dag 1

Punt wat ook nog van belang is, is de aanleg van nutsvoorzieningen. Daar heb ik helemaal geen kaas van gegeten maar met 
name stroom kan nog wel eens een uitdaging zijn.

Planning zitting en wachten 
op uitspraak

Hoger beroep bij de Afdeling 
bestuursrechtspraak van de 
Raad van State

Sterk afhankelijk van aard en omvang. 
Zitting bezwaarschriftencommissie etc is 
wel vroegtijdig te plannen

31 maart
2023

Verzending (1 week) + beroepsperiode (6 
weken)

Omschrijving
Aanvraag 
omgevingsvergunning
Verlenen vergunning

Bezwaarprocedure 
(opstellen reactie, 
hoorzitting 
bezwaarschriften
commissie, opstellen advies 
en collegebesluit) 
Beroepstermijn

12 januari
2024

11 oktober
2024

+ 8 
weken

+ 8 
weken

+ 7 
weken

+ 7 
weken

Deze termijn wordt tegenwoordig eigenlijk 
al niet meer gehaald. Zijn zeer sterk 
afhankelijk van de planning van de 
rechtbank
Als er geen schorsing wordt gevraagd, 
treedt het besluit wel op deze datum in 
werking. Het AZC kan dan wel gerealiseerd 
worden voor eigen rekening en risico. Kans 
is namelijk dat de vergunning alsnog 
onderuit gaat en dat alles weer weggehaald 
moet worden
Deze termijn wordt tegenwoordig eigenlijk 
al niet meer gehaald. Zijn zeer sterk 
afhankelijk van de planning van de Raad 
van State
Als er geen schorsing wordt gevraagd, 
treedt het besluit wel op deze datum in 
werking. Het AZC kan dan wel gerealiseerd 
worden voor eigen rekening en risico. Kans 
is namelijk dat de vergunning alsnog 
onderuit gaat en dat alles weer weggehaald 
moet worden

Kan ook sneller maar sterk afhankelijk van 
het voorwerk, vooroverleg en kwaliteit van 
de stukken
Publicatie (1 week) + bezwaarperiode (6 
weken)

Datum
15 december
2022
10 februari
2023
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Dag

wensdenken. Morgen krijg ik bijvoorbeeld pas opzet communicatieplanning, schets heb ik ook nog niet... Had er
al moeten zijn... Met COA moet ik afspraak maken om schets te bespreken zodat zij aan casus kunnen rekenen.

Met vriendelijke groet,

M06

1
quadrac

Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 11:34

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: RE: Planning overleg projectgroep

Hoi

Dat gezegd hebbende, vanmiddag lever ik de planning aan voor een tijdelijk afwijking van het bestemmingsplan voor 5 jaar

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 11:19

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

en ondergetekende proberen de bestuurlijke wens uit te voeren. Vandaar dat ik 
er bij diversen op aandring om inzichtelijk te maken wanneer zaken kunnen worden aangeleverd en wat reëel is. Gaat 
m.n. om planning communicatie, problematiek geitenhouderij, stedenbouwkundige schets en doorrekeningen COA. 
Als ik dit heb, en de planning concreet kan maken, zal volgens mij blijken dat het niet gaat lukken. Maar dan heb ik 
wel iets in handen waar ik de bestuurders mee kan confronteren. Tot op heden ontbreekt dat en is er teveel

we 
eigenlijk nog niet eens zeker weten of de locatie wel kan gelet op de geiten- en geurproblematiek. Feitelijk kunnen we nu alleen 
maar communiceren dat het college een locatie op het oog heeft maar dat verder onderzoek nog nodig is. Is dat ook hetgeen 
we naar de raad gaan communiceren?

Voor wat betreft de geiten heb ik advies gevraagd aan de huisadvocaat. Deze levert op/rond 14 november zijn advies aan.
Enige duiding kan ik dan ook pas rond 22 november geven (terwijl de commissie al een week later is).

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>;

Beste mensen,

Ik heb gevraagd om volgende week overleg projectgroep te plannen (liefst fysiek, eventueel digitaal). Ik

Met vriendelijke groet,

M061
quadrac Volg ons!

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>;
Onderwerp: Samenvatting/afspraken projectgroep d.d. 31 oktober'22

Beste mensen,

Hierbij een korte samenvatting van ons overleg van gisteren en de gemaakte afspraken:

Afspraken:
komt deze week met communicatieplan.

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

begreep uit haar eerste reactie dat het agenda-technisch een uitdaging is (ofwel: kan niet). Ik vraag jullie om dit 
overleg van een halfuur te prioriteren. Voor vervolg moeten we echt zaken afstemmen (o.a. communicatie, schets, 
planning, procedures).

• Uitgangspunt van besluitvorming is raadsvergadering van 14 december (commissievergadering 29 november).
• Bestuur kiest voor 2-trapsraket: 1) besluit voorkeurslocatie Nijkerkerweg 132 en 2) aangeven dat het niet 

mogelijk is om met uitgewerkt voorstel te komen (nadere uitwerking volgt).
• Advies 'geitenhouderij' en definitief 'go' van COA zijn nodig voor besluitvorming 14 december.
• Communicatie moet toegespitst worden op 2-trapsraket.
• Aan de voorkant duidelijk en transparant zijn over termijn azc (5 jaar) en wat er daarna gebeurt.
• Burgemeester deelt fractievoorzitters maandagavond 31 oktober mee dat de aanlevering van stukken/voorstel 

later plaatsvindt dan gebruikelijk.

Van:
Verzonden: dinsdag 1 november 2022 17:43

< @barneveld.nl>; <
Onderwerp: Planning overleg projectgroep

Aan: <
< @barneveld.nl>;

Aan: <
< @barneveld.nl>;

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

@barneveld.nl>; <
@barneveld.nl>; < @empactadvies.com>;

< @barneveld.nl>

@barneveld.nl>;
< @empactadvies.com>;

@barneveld.nl>
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ontwerpt deze week stedenbouwkundige schets. Deze wordt vervolgens door en
besproken met (COA).

Als er op/aanmerkingen zijn hoor ik het graag.

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!in
Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

bespreekt keuze van projectgroep met bestuur dat de keus voor een azc een periode beslaat van 5 
jaar en daarna is het 'finito' (d.w.z. geen andere opvang en ook geen andere huisvesting).

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

• maakt overzicht (i nel. termijnen) van de te volgen procedures (RO, vergunningen e.d.). Ook komt hij
met advies inzake de geitenhouderij.

• schrijft raadsvoorstel.
• Volgend overleg wordt gepland ( /secretariaat).
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@barneveld.nl>
Fri, 4 Nov 2022 13:23:17 +0200

@quadraat.nu>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @empactadvies.com>; @barneveld.nl>; @barneveld.nl>

Re: Samenvatting/afspraken projectgroep d.d. 31 oktober'22Subject:

bespreken.

@quadraat.nu>Van: <
Datum: dinsdag, 1 november 2022 om 17:42

@barneveld.nl>, @barneveld.nl>,<

<
@barneveld.nl>< <

Onderwerp: Samenvatting/afspraken projectgroep d.d. 31 oktober'22

Beste mensen,

Hierbij een korte samenvatting van ons overleg van gisteren en de gemaakte afspraken:

Afspraken:

ontwerpt deze week stedenbouwkundige schets. Deze wordt vervolgens door en
besproken met (COA).

Als er op/aanmerkingen zijn hoor ik het graag.

Met vriendelijke groet,

Ik zou ook de stedenbouwkundige situatie en aansluiting op de wijk Bloemendal met 
Ik heb hiervoor aanstaande maandag een afspraak met hem ingepland.
Groet

• Uitgangspunt van besluitvorming is raadsvergadering van 14 december (commissievergadering 29 november).
• Bestuur kiest voor 2-trapsraket: 1) besluit voorkeurslocatie Nijkerkerweg 132 en 2) aangeven dat het niet 

mogelijk is om met uitgewerkt voorstel te komen (nadere uitwerking volgt).
• Advies 'geitenhouderij' en definitief 'go' van COA zijn nodig voor besluitvorming 14 december.
• Communicatie moet toegespitst worden op 2-trapsraket.
• Aan de voorkant duidelijk en transparant zijn over termijn azc (5 jaar) en wat er daarna gebeurt.
• Burgemeester deelt fractievoorzitters maandagavond 31 oktober mee dat de aanlevering van stukken/voorstel 

later plaatsvindt dan gebruikelijk.

Aan:
< 
< 
<

@barneveld.nl>,
@barneveld.nl>,

@barneveld.nl>,

komt deze week met communicatieplan.
bespreekt keuze van projectgroep met bestuur dat de keus voor een azc een periode beslaat van 5 

jaar en daarna is het 'finito' (d.w.z. geen andere opvang en ook geen andere huisvesting).

From:
Sent: 
To:
II

• maakt overzicht (incl. termijnen) van de te volgen procedures (RO, vergunningen e.d.). Ook komt hij 
met advies inzake de geitenhouderij.

• schrijft raadsvoorstel.
• Volgend overleg wordt gepland /secretariaat).

<
@barneveld.nl>,

@barneveld.nl>, 
@empactadvies.com>,

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



M06m
quadra( Volg ons!in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Fri, 4 Nov 2022 23:04:23 +0200
@quadraat.nu>; @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>

vragen mbt stand van zaken klussen ivm AZC

I
06 | M

Kunnen jullie een voorstel voor die cirkel maken en dit begin van de week bespreken?
• Er zou een stedenbouwkundige schets komen, kan ik die ook krijgen om een beeld te krijgen van de ideeën?

o
o
o
o

From:
Sent: 
To:

Logische grenzen
Liever iets te veel dan te weinig mensen meenemen in de cirkel (= ervaring van de crisisnoodopvang)
Geen knip halverwege een straat (dat de ene buurman de brief wel heeft en de andere niet)
Aan alle vier de kanten van het AZC omwonenden op de hoogte stellen

Cc:
Subject:

Ik ben benieuwd naar en bezorgd over de stand van zaken.
Hoor graag!
Groet,

Dag allen,
We moeten op korte termijn gaan communiceren, als we op 29 november een verslag willen hebben van alle burgerparticipatie 
over de locatiekeuze van het AZC.
Het kan zijn dat het niet doorgaat, ivm het geiten-geur-gezondheids-verhaal. Ik heb daar geen zicht op. Daarom is het toch van 
belang om eea voor te bereiden. Ik zal me in elk geval buigen over de brieven, Q&A’s voor de website en het persbericht.

We hadden een aantal afspraken gemaakt, maar ik betwijfel of die nog helder zijn bij iedereen. Of misschien is het allemaal 
gedaan en ben ik daarin niet meegenomen. Dat kan ook. Daarom dit:

• Vanuit RO zou er contact worden opgenomen met de projectontwikkelaars/makelaars/woningbouwstichting of 
andere organisaties die kavels verkopen in Bloemendal. Er zou gevraagd worden om adressenlijsten met daarop alle 
kopers. Zonder te vertellen waarom we deze mensen een brief willen sturen. Kan ik die lijst uiterlijk dinsdagmiddag 
ontvangen?

• Vanuit RO zou er kort op een rijtje gezet worden wat er nu precies speelt met de geiten en welke stappen er genomen 
moeten worden om eea geregeld te krijgen, (proces met minimale planning). Dat is al een tijdje geleden afgesproken, 
maar ik heb die niet ontvangen. Mag ik die alsnog krijgen? Is voor mijn eigen inzicht handig om te lezen.

• Vanuit RO zou er een voorstel komen voor een cirkel van woningen waarvan de bewoners geïnformeerd moeten 
worden/uitgenodigd moeten worden. Van belang:

(afdeling Bestuur en Dienstverlening 
@.barneveld.nl | www.barneveld.nl |

Klussen waar nog een naam achter moet worden gezet (we hebben nog geen projectondersteuner, dus klussen verdelen 
of andere oplossing)

• De adressen binnen die cirkel moeten worden opgevraagd bij collega's van de GBA
• Er moet worden afgesproken wie de projectontwikkelaars/makelaars enz persoonlijk belt om te vertellen over de 

plannen. Ze moeten het niet uit de krant lezen. Dit moet op hetzelfde moment als de brieven de deur uit gaan
• Er moet geregeld worden dat de brieven huis aan huis bezorgd worden
• De locatie voor de bewonersavond moet geregld worden, incl koffie, thee, cake, opstelling van stoelemn enz
• En verder zijn er heel veel klusjes die gedaan moeten worden om de informatieavond in goede banen te leiden 

(beveilighing, aanmeldingen, deurbeleid + controle op de avond zelf, tregelen avobdvoorzitter + briefing, badges enz 
enz enz).

Het is de taak van geen van ons allen. Dus... hoe gaan we dit doen?

< @empactadvies.com>;
@barneveld.nl>
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Ti gemeente

Barneveld



< @barneveld.nl>
Fri, 11 Nov 2022 16:28:29 +0200

@quadraat.nu>; @barneveld.nl>
Wieringa, Wabe" < @barneveld.nl>

Staat op agenda B&W, aangepaste Memo (def. versie)

Met vriendelijke groet,

/ algemeen nummer 140342Tel. 06

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: vrijdag 11 november 2022 15:06

< @barneveld.nl>; @barneveld.nl>Aan:

Beste en

en zij had vanuit communicatie nog een paar

Met vriendelijke groet,

M06

1
quadrac

Volg ons!

@barneveld.nl>

Onderwerp: Memo B&W dinsdag 15 november

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Van:
Verzonden: vrijdag 11 november 2022 09:28

Hierbij stuur ik jullie de definitieve versie. Ik had memo ook doorgestuurd aan 
terechte opmerkingen/aanbevelingen@.
Goed weekend.

Gemeente Barneveld
In- en externe dienstverlening

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

CC: Wieringa, Wabe < @barneveld.nl>
Onderwerp: Memo B&W dinsdag 15 november (def. versie)

aanwezig ma, di, do, vr 
@barneveld.nl

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl
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Beste en

Hierbij de raadsmemo 'voortgang AZC'. Mijn verzoek is om deze memo op de agenda van de B&W-vergadering van
wil jij de memo in iBabs zetten? Misschien

Bij voorbaat dank!

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

dinsdag a.s. te plaatsen. Daarnaast nog een vriendelijk verzoek aan 
kan het vandaag nog, anders uiterlijk maandag.

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Mon, 21 Nov 2022 14:34:41 +0200
@barneveld.nl>

RE: Afspraken/acties projectgroep 15-11-22

Hoi

Mee eens.

Gr

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 21 november 2022 12:39

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: FW: Afspraken/acties projectgroep 15-11-22

Hoi

Op basis van het onderstaande

Wordt een interessante overweging in ieder geval.

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 17 november 2022 17:10
Aan:

@barneveld.nl>;

Wat vind je van de suggestie die ik heb ingebracht om ook een locatie in Bloemendal (aan de oostzijde nabij de Esweg) mee te 
nemen in de afweging, zeker als het al la Burgum wordt uitgevoerd?
Temeer omdat we nu versneld 1800 woningen moeten bouwen in Bloemendal, dan kunnen deze alvast meedoen in de opzet 
en straks bijvoorbeeld aan de woningstichting worden overgedragen.

Denk ik niet dat de locatie Nijkerkerweg 132 er beter voor komt te staan dan de Esweg. De Esweg scoort in ieder geval een 2 
omdat deze is opgenomen in het scenario 'VOORUIT MET BARNEVELD'. Discussie is natuurlijk of 132 stedenbouwkundig al niet 
logisch is. Zelf zou ik zeggen van niet omdat het overduidelijk buiten de visie voor Bloemendal valt en het een geheel zelfstandig 
gelegen (en benaderbaar) perceel is. Wellicht dat ie wel logisch zou kunnen worden als er aangehaakt en toegankelijk gemaakt 
wordt via Bloemendal lla.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

5) Besproken wat criteria ‘Toekomstbestendige duurzame woonlocatie' inhoud. Kortweg komt 
het erop neer dat er op de locatie ook na vijf jaar gewoond kan worden. Ook is besproken 
hoe dit becijferd/beoordeeld kan worden.
Conclusie becijfering:
1) = Locatie is niet opgenomen in structuur- en omgevingsvisie en is stedenbouwkundig niet 

logisch
2} = één van beiden voldoet
3) = beiden voldoen

6) De ppsPletpprde locaties ziin door nroiectroen plohaal henordepld on kansriikhpid wat de

< @empactadvies.com>;
@barneveld.nl>; <

@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>;
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Beste mensen,

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Hierbij een samenvatting van de afspraken en acties (ook voor de langere termijn). Volgens mij staat het belangrijkste 
erin. Opmerkingen en aanvullingen zijn welkom!

@quadraat.nu
www.quadraat.nu

@coa.nl>
Onderwerp: Afspraken/acties projectgroep 15-11-22
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Tue, 22 Nov 2022 12:09:07 +0200
@quadraat.nu>; @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>; "Jan Luteijn
@barneveld.nl>; "Wijnne, Bennie" <

RE: artikel krant mbt azc

9H'

yu ëuu .IL,II,, 15

I 1IIIIIIIF
s

V

■

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

Komst asielzoekerscentrum Barneveld vertraagd
21 november 2022 om 10:53 Maatschappelijk Voorlezen

Cc:
Subject:

ZESTIEN PLEKKEN Er staan momenteel nog zestien mogelijke plekken op het lijstje van de 
gemeente. Die plekken - die inmiddels ook gedeeld zijn met de gemeenteraad - zijn al langs een lijst 
criteria gegaan, die als randvoorwaarden werden opgenomen. Zo moet het beschikbare terrein 
groter dan één hectare zijn en moet het in de buurt staan van voorzieningen (winkels en een 
supermarkt, op fietsafstand) en infrastructuur (met name openbaar vervoer, op loopafstand). Ook

Ik begreep dat meerdere mensen de tekst niet konden lezen ivm inloggen.
Op verzoek daarom nog in de mail de tekst.
Groet,

Afgelopen mei nam het Barneveldse college van burgemeester en wethouders het besluit om in 
deze gemeente een asielzoekerscentrum te bouwen, waar voor een periode van minstens vijf jaar 
ongeveer driehonderd asielzoekers een plek moeten vinden. Begin juli ging de gemeenteraad daar 
bij meerderheid mee akkoord; alleen de VVD-fractie stemde tegen. Uiterlijk eind dit jaar zou 
bekend moeten zijn waar dit azc gaat komen. Maar dat gaat nu dus niet lukken. „Die planning was 
té ambitieus, zo blijkt nu”, zegt een woordvoerder van de gemeente Barneveld.

ANP
BARNEVELD Het gaat enkele maanden langer duren voordat er zekerheid is over de locatie 
voor een asielzoekerscentrum (azc) in Barneveld. Er zijn meerdere geschikte plekken op 
het oog, maar er moeten nog allerlei onderzoeken worden uitgevoerd. „We willen hier heel 
zorgvuldig mee omgaan.” Daarmee zal het azc er niet vóór eind volgend jaar staan.

ili

From:
Sent: 
To: 
vI II

@barneveld.nl>;
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VOORJAAR DUIDELIJKHEID De verwachting is nu dat in het voorjaar duidelijk moet worden 
waar het azc kan komen. „De gedachte is dat we tegen die tijd twee, drie of vier plekken hebben 
aangewezen die het allerbest voldoen aan alle eisen en criteria en daarmee het meest kansrijk zijn. 
Vervolgens zal het college van burgemeester en wethouders de knoop doorbakken.” Afhankelijk 
van de vervolgprocedure duurt het daarna naar verwachting nog minstens een half jaar voordat 
het centrum er daadwerkelijk staat. Belangrijk bij de beoordeling is volgens de woordvoerder dat 
elke plek objectief goed onderzocht is, om willekeur te voorkomen. Zorgvuldigheid is volgens het 
college van belang, vooral ook omdat het hier gaat om een maatschappelijk gevoelig onderwerp.

zaken als ruimtelijke inpasbaarheid, de verkeersveiligheid, het aantal direct omwonenden en de 
beschikbaarheid van nutsvoorzieningen spelen een belangrijke rol.

Zes andere locaties vielen eerder al af omdat ze te klein bleken te zijn. „Voor zo'n beetje alle 
overgebleven locaties geldt dat er nog verschillende onderzoeken uitgevoerd moeten worden of 
waarover onderzoeken nu lopen”, zegt de woordvoerder. „Dan gaat het onder meer om 
grondpositie of- eigendom en over mogelijke andere toekomstplannen op die plek of in de directe 
omgeving.” Ook milieuaspecten en financiële doorrekeningen kunnen een rol spelen. Die 
onderzoeken kosten meer tijd dan verwacht, zo blijkt nu. „Waardoor we onze planning moeten 
bijsturen. We willen ook dat er straks voldoende tijd en ruimte is voor direct omwonenden en 
grondeigenaren om het gesprek aan te gaan. "

NOODOPVANG Op dit moment worden er ongeveer 85 asielzoekers tijdelijk opgevangen op een 
noodlocatie aan de Brugveenseweg, bij vakantiepark Ackersate in Voorthuizen. Die opvang 
verloopt volgens de gemeente naar tevredenheid, maar toch houdt deze plek eind dit jaar op. „Ten 
eerste omdat we dat vooraf ook hadden afgesproken met de buurt en ten tweede omdat de

Ondertussen spreekt het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) over een asielcrisis vanwege 
een landelijk schrijnend tekort aan opvangplekken. Nieuwe azc's zijn hard nodig, ook gezien de 
grote druk op het aanmeldcentrum in Ter Apel. „We weten dat het COA snel wil schakelen 
vanwege de grote nood, maar tegelijkertijd willen we vooral heel zorgvuldig zijn”, zegt de 
woordvoerder. „Het COA is dan ook nauw betrokken bij onze plannen en heeft begrip voor de 
vertraging. Uit ervaring stellen zij dat het beter is om een goed en zorgvuldig plan uit te werken, 
dan nu snel met een plan te komen waarvan vervolgens blijkt dat er allerlei problemen bij komen 
kijken.” Het COA wordt ook als adviseur betrokken bij het vervolgproces richting de definitieve 
locatiekeuze.

SPREIDINGSWET Eerder deze maand maakte staatssecretaris Eric van den Burg binnen de 
zogeheten 'spreidingswet' bekend dat gemeenten die langdurig - minstens vijf jaar - asielzoekers 
opvangen, daar een extra vergoeding voor krijgen, bovenop de normale vergoeding voor opvang. 
Het gaat dan om een bonus van 2500 euro per twee jaar per opvangplek. Voor Barneveld zou dat 
bij de opvang van driehonderd asielzoekers voor een periode van vijf jaar, neerkomen op een extra 
bijdrage van ruim 1,8 miljoen euro. Dat extra geld speelt voor Barneveld geen enkele rol om nu te 
kiezen voor een azc, zegt de woordvoerder. „Immers, het besluit om hier iets te realiseren voor 
driehonderd asielzoekers, was eerder dit jaar al genomen, toen er nog helemaal geen sprake was 
van een bonus. Deze nieuwe regeling geeft ons ook geen reden om ineens het aantal 
opvangplekken te verhogen.”



I
06 | •

gemeente

BarneveJd

Aan:

@barneveld.nl>; Jan Luteijn < @barneveld.nl>; Wijnne, Bennie
@barneveld.nl>

@barneveld.nl>CC:
Onderwerp: artikel krant mbt azc

Komst asielzoekerscentrum Barneveld vertraagd - Barneveldse Krant | Nieuws uit de regio Barneveld

Groet,

I

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

grondeigenaar de ruimte begin volgend jaar ook weer nodig heeft voor het vakantiepark. Dat gaan 
we nu dus niet ineens verlengen.”

Van:
Verzonden: maandag 21 november 2022 11:08

Dag allen,
Ter informatie:
Ik heb vanmorgen de Barneveldse Krant te woord gestaan over het AZC.
Zie hieronder het artikel dat naar aanleiding daarvan zojuist is verschenen.

@quadraat.nu>; <
< @barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>;

afdeling Bestuur en Dienstverlening 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl |

afdeling Bestuur en Dienstverlening 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl |
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@quadraat.nu>
Thu, 24 Nov 2022 12:47:46 +0200

RE: Ruimtelijke onderbouwing AZC

Mooi datje nu voor de 11 locaties met de verdiepingsslag aan de gang kan. De vragen die je stelt zijn terecht en daar
moet ik met /Jan over doorpraten. Zelf denk ik dat de uitkomst van jouw verdiepingsslag en het daaruit
voortvloeiende beoordelingsmodel, hier ook bepalend in is.

Met vriendelijke groet,

M06

quadrc Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 24 november 2022 11:40

Onderwerp: RE: Ruimtelijke onderbouwing AZC

Hoi

Net overleg gehad met Die mogelijkheden zie ik, samen met een collega. Van belang is alleen wel wat de exacte

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 24 november 2022 11:35

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Ruimtelijke onderbouwing AZC

Ha

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur I Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

bestuursopdracht is. Daarbij geldt, hoe concreter hoe beter. Kortgezegd, gaat het om een locatie voor 5 jaar, langer en wat 
komt er in de opdracht te staan voor de locatie als het AZC er niet meer is (bijv, reguliere woningbouw).

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

@quadraat.nu>
@barneveld.nl>

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>

@guadraat.nu
www.quadraat.nu
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te ronden en naar door te zetten.

Met vriendelijke groet,

M06

Emquadrc Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 23 november 2022 10:57

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: Ruimtelijke onderbouwing AZC

Goedemorgen

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur en Vastgoed

Interessant, dank! Heb jij in overleg met je teamleider voor de komende weken voldoende tijd vrij kunnen maken om 
het verdiepende onderzoek uit te voeren? Ik ben nu met bestuursopdracht bezig en hoop deze vandaag of morgen af

1.
2.
3.
4.

Ruimtelijke onderbouwing tijdelijk AZC Paterswolde
Vormvrije m.e.r. beoordeling Almere 
VNG-factsheet RO en laddertoets bij AZC 
Planschade bij tijdelijk AZC (Duiven)

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Bij mijn zoektocht naar 'goede voorbeelden' stuitte ik op de onderstaande zaken (met link naar het stuk) die ik je niet wilde 
onthouden:

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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@barneveld.nl>
RE: Locatieonderzoek

Hoi

Gelijk maar even een korte reactie op de locaties qua ontplofbare oorlogsresten:

Kallenbroekerweg 121, geen belemmering;

Kallenbroekerweg nabij de Lidl, geen belemmeringen;

Norschoterweg 1, geen belemmering;

Hessenweg nabij 7, geen belemmering;

Gelkenhorsterweg, melding van mogelijk militair onderkomen. Moet ik uitzoeken maar zal wel geen belemmering zijn;

Holzenboschlaan/Baron van Nagellstraat, geen belemmering;

Wesselseweg/Wencopperweg, geen belemmering;

Klopt het dat het om 11 locaties gaat? Want die heb ik nu uit het Exel bestand gehaald.

- Omgevingsdienst de Vallei

T088 E @,oddevallei.nl
Postbus 9024, 6710 HM EDE

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Baron van Nagellstraat/Voortsche Ring, in de directe omgeving is in 1981 een klein kaliber munitie geruimd door de EODD, 
geen belemmering;

Samenvattend en advies:
Kunnen we concluderen dat de meeste locaties niet verdacht zijn en van enkele locaties zijn kleine delen verdacht. Mogelijk kan 
met wat schuiven in de indeling verdachte delen worden gemeden.
Verder kun je ook wel stellen dat de bovenlaag van 30cm binnen verdacht gebied, niet meer verdacht is vanwege aangenomen 
grondroeringen van na de oorlog. Ook binnen agrarisch gebied is de 1e 30 cm vanwege omwerken van het land niet meer 
verdacht. Deze niet meer verdachte laag van 30cm is erg van belang omdat voor het plaatsen van tijdelijke bebouwing mogelijk 
niet dieper dan 30 cm hoeft te worden gegraven. Maar dat hangt natuurlijk af van de plannen.
Met vriendelijke groet,

Nijkerkerweg 132, klein deel verdacht vanwege grondgevechten bij de brug. Praktisch gezien zal een gebied van 110 meter 
rond de brug over de beek verdacht zijn en het overgrote deel niet, kleine belemmering

Esweg 12, een strookje van 20meter breed langs het spoor aan de noordoostkant van de locatie valt binnen verdacht gebied; 
kleine belemmering

Bloemendal-Noordoost, aan de oostkant van het gebied hebben mogelijk militaire objecten gestaan. Moet uitgezocht worden 
maar zal verwacht ik geen belemmering zijn;

@oddevallei.nl>
Tue, 29 Nov 2022 16:03:36 +0200

Omgevingsdienst
L De Vallei
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@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 29 november 2022 12:25

Goedemiddag

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

@oddevallei.nl>
@barneveld.nl>

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Momenteel mag ik mij bezig houden met het (vertrouwelijke) locatieonderzoek voor een mogelijk AZC. In dat kader zou ik graag 
11 locaties informeel willen voorleggen voor een eerste reactie op het gebied van veiligheid (00). Het betreft dus niet een 
volledig en officieel advies maar meer aftasten of er bij één of meerdere locaties knelpunten zijn te verwachten.

In de bijlage tref je per tabblad een locatie aan. Doel van het locatieonderzoek is een eerste reactie voor wat betreft de 
haalbaarheid. Zou jij per locatie aan kunnen geven of er op het gebied van 00 knelpunten zijn te verwachten? Mocht je ze 
liever gezamenlijk door willen nemen dan kan dat natuurlijk ook. Ik hoor dat dan graag van je. Ook als je andere 
vragen/opmerkingen/onduidelijkheden hebt verneem ik die graag.

De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan 
derden is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. 
Indien dit e-mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het 
origineel alsmede eventuele kopieën te vernietigen.

De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden 
e-mail, noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde 
bestuursorgaan getekende documenten zijn bindend.

Aan: <
CC: <
Onderwerp: Locatieonderzoek

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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@vggm.nl>
Wed, 30 Nov 2022 08:05:39 +0200

RE: Locatieonderzoek

Hallo

Wij zouden eventueel volgende week maandag om 9:00uur via Teams kunnen, dan kijken we van te voren even naar de

dan kan hij van incident bestrijding mee kijken.

Met vriendelijke groet,

T:

E: @vggm.nl

W: www.vggm.nl

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 29 november 2022 12:23

Goedemiddag

Met vriendelijke groet,

@vggm.nl> 
@barneveld.nl>

BRANDWEER
Gelderland-Midden

Momenteel mag ik mij bezig houden met het (vertrouwelijke) locatieonderzoek voor een mogelijk AZC. In dat kader zou ik graag 
11 locaties informeel willen voorleggen voor een eerste reactie qua hulpdiensten. Het betreft dus niet een volledig en officieel 
advies maar meer aftasten of er bij één of meerdere locaties knelpunten zijn te verwachten.

In de bijlage tref je per tabblad een locatie aan. Doel van het locatieonderzoek is een eerste reactie voor wat betreft de 
haalbaarheid. Zou jij per locatie aan kunnen geven of er op het gebied van hulpdiensten knelpunten zijn te verwachten? Mocht 
je ze liever gezamenlijk door willen nemen dan kan dat natuurlijk ook. Ik hoor dat dan graag van je. Ook als je andere 
vragen/opmerkingen/onduidelijkheden hebt verneem ik die graag.

locaties.
Bij akkoord dan stuur ik het Excel door naar

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Aan:
CC:
Onderwerp: Locatieonderzoek

@barneveld.nl>
@vggm.nl>

Bedankt voor je mail, lijkt me goed om de locaties even door te nemen.
Mijn voorkeur gaat er wel naar uit om ze even te bespreken, is het voor jou akkoord dat ik hierbij de 

betrek? Dit soort plannen bespreken we altijd vanuit beide disciplines.

«)

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



I
| 06- I0342 -

Gebruik van de inhoud ervan door

Mocht deze e-mail niet voor u bestemd zijn, wilt u deze dan terugsturen en vernietigen?

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Openbaarmaking, vermenigvuldiging en verspreiding van deze e-mail is niet toegestaan.
Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan.

Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden maakt bij e-mail gebruik van SSL/TLS zodat 
gegevens via een beveiligde verbinding worden uitgewisseld. Wij vragen u om er zorg voor te 
dragen dat SSL/TLS ook aan uw zijde ingericht is. Uw provider of iet ondersteuningspartij kan u 
hierbij helpen. Alleen als beide kanten dit instellen is e-mail beveiligd.

DISCLAIMER.
Deze e-mail is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde, 
anderen dan de geadresseerde is niet toegestaan.

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gëmüëntë
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< @oddevallei.nl>
Wed, 30 Nov 2022 15:01:26 +0200

@barneveld.nl>
RE: Locatieonderzoek

Klopt. VO staat voor verkennend bodemonderzoek.

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 30 november 2022 13:56

Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Geodemiddag

Dank voor de snelle reactie!

Even voor mijn zekerheid. BO = bodemonderzoek, HO = historisch onderzoek maar wat is VO?

Groet,

< @oddevallei.nl>Van:
Verzonden: woensdag 30 november 2022 13:06

Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Hoi

Click here to download attachments.

Ik ben morgenmiddag in Barneveld en anders volgende week maandag en dinsdag weer.

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088 ) | Mail: @oddevallei.nl

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 29 november 2022 11:58

< @oddevallei.nl>Aan:

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Hierbij alvast een snelle check m.b.t. de milieuhygiënische bodemkwaliteit van de betreffende locaties. De informatie 
opgenomen/vermeld in de tabbladen. Tevens van enkele locaties bodemrapporten en/of al afgegeven adviezen meegestuurd. 
Zie onderstaande downloadlink.

Omgevingsdienst
De Vallei

From:
Sent: 
To: 
Subject:

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>
< @barneveld.nl>
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@barneveld.nl>

Goedemorgen

Vorige bericht heb ik willen intrekken omdat ik te snel was met kopiëren/plakken. Het had het onderstaande moeten zijn:

Mocht je vragen hebben dan hoor ik dat graag.

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan derden 
is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. Indien dit e- 
mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het origineel alsmede 
eventuele kopieën te vernietigen.

De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde bestuursorgaan getekende 
documenten zijn bindend.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Helaas zit er wel enige druk op aangezien ik over 2 weken mijn beoordeling al aan moet leveren. Ik weet niet of en welke 
mogelijkheden jij morgen of overmorgen hebt, of anders komende maandag/dinsdag?

Momenteel mag ik mij bezig houden met het (vertrouwelijke) locatieonderzoek voor een mogelijk AZC. In dat kader zou ik graag 
11 locaties willen voorleggen, maar een afspraak inplannen om ze gezamenlijk door te lopen is wellicht net zo efficiënt.

In de bijlage tref je per tabblad een locatie aan. Doel van het locatieonderzoek is een eerste reactie voor wat betreft de 
haalbaarheid. Met jou zou ik het dan graag willen hebben over het aspect Bodem, al heb ik al wel gekeken naar de 
bodemfunctiekaart. Als er echter al informatie beschikbaar is op basis waarvan ik de locaties kan 'scoren' dan verneem ik dat 
graag zodat ik er zelf naar kan kijken.

CC: _ <■
Onderwerp: Locatieonderzoek

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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@barneveld.nl>
Mon, 5 Dec 2022 13:22:55 +0200

@quadraat.nu>
RE: Vooronderzoek.xlsx

Hoi

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: maandag 5 december 2022 12:13

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Vooronderzoek.xlsx

Ha

Met vriendelijke groet,

M06

quadra(
Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 5 december 2022 11:56

Hoi

Hierbij alvast de tussenresultaten.

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

@quadraat.nu>
@barneveld.nl>

Ja. Aan de ene kant de weging en dan met name binnen 'mijn excellijstje'. Daarnaast het punt dat er ook een verschil gemaakt 
kan worden in 'overkoombare' uitdagingen en echte 'knelpunten'. Zo is de reactie vanuit de VVGM niet dusdanig dat locaties 
afvallen. Wel zijn er twee locatie (Esweg 12 en Barneveld Noordoost) die (forse) aanpassingen behoeven om ze met name van 
twee kanten benaderbaar te maken. Los van de het financiële aspect, kost dat ook tijd (in planvoorbereiding en uitvoer).

Dank! Ik kijk er vanmiddag naar. Heb jij naar aanleiding van het vooronderzoek zaken waar je morgen bij ons overleg 
nadrukkelijk wil stilstaan?

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Aan: <
CC: <
Onderwerp: Vooronderzoek.xlsx

@guadraat.nu
www.quadraat.nu
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Groet,

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
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@barneveld.nl>
Wed, 7 Dec 2022 11:02:36 +0200

@quadraat.nu>
RE: vraag

Hoi

Dank je!

Ik wacht wel eerst haar data af en aan de hand daarvan zal ik haar bellen en de vervolgstappen nemen.

kan inplannen, voor mij ook handig dat ik daarbij aanwezig ben. Lijkt mij goed om dat

Het overleg heb ik een half uur eerder gepland.

Groeten,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 09:51

@barneveld.nl>

Ha

een afspraak maken om daarover door te

Wat projectgroep van aanstaande maandag betreft: deze begint om half 1 en we hebben 'maar' een uur. Wil jij kijken
of we om 12 uur kunnen beginnen? En voor projectgroep moetje voor deze keer ook uitnodigen.

Met vriendelijke groet,

M061
quadra( Volg ons!in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Wellicht dat ik de afspraak met 
dit jaar nog in te plannen?

Al wat opgeknapt?
Watje vraag betreft: is benoemd, moet nog uitgewerkt worden. 
Wat financiën Sociaal Domein betreft zal ik een keer met 
praten.

Aan: <
Onderwerp: RE: vraag

From:
Sent: 
To: 
Subject:

heeft jou ook gemaild zag ik gisteren. Misschien maar effe bellen om datum excursie te prikken. Daar ziet 
iedereen wel naar uit.

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 09:38

@quadraat.nu>

Hoi

Gisteren heeft de stuurgroep voor het eerst plaatsgevonden. Hebben jullie het nog over onderstaande gehad?

Ik heb de financiële vragen bij neergelegd. gaat over jeugd en gaat over onderwijs.en

van het COA wederom gemaild en ik hoop vandaag een antwoord te krijgen.

Ik houd je op de hoogte.

Groeten,

Met vriendelijke groet,

2 06 | • @barneveld.nl I www.barneveld.nl

gemeente

\ BarneveJd

Model 1: periode 5 jaar (cabines) en daarna alles weg 
Model 2: periode 10 jaar en daarna permanente bewoning. 
>0p deze manier heeft bestuur/raad echt wat te kiezen!

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Aan:
Onderwerp: vraag

(ma, di, do, vrij)
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELDI

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2.e

5.1.2.e



Wed, 7 Dec 2022 17:44:56 +0200

RE: terugkoppeling gesprek met COA (taken en kosten Sociaal Domein)

Ha

Dank voor de terugkoppeling. Nog genoeg om over (door) te praten©!

Met vriendelijke groet,

M06

quadra(
Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 15:30

@quadraat.nu>; @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: terugkoppeling gesprek met COA (taken en kosten Sociaal Domein)

Hallo beiden,

Dank voor de aanvullende info

Ter info bijgevoegd de samenvatting die ik heb gemaakt van mijn gesprek met van zonet. Belangrijkste is

nog verschillende AZC's door die beginfase hebben gehad/nog niet zo lang draaien; ik ga die nog benaderenIk krijg van

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 10:32

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

denk ik ook de beleidskeuze of we een gemixte/standaard azc locatie willen of een locatie zonder kinderen. Voordeel van dat 
laatste is dat we veel minder werk en kosten en werk hebben aan: onderwijs, jeugdgezondheidszorg en jeugdhulp 
maatwerkvoorzieningen. Qua beeldvorming wel weer lastiger om te plaatsen in een wijk. Daarnaast belangrijk om alle punten 
die wij van belang vinden te laten landen in die werkafspraken.

over punten waar wij rekening mee moeten houden en ook welke werkafspraken zij met het COA hebben gemaakt (ik hoop dat 
zij die wel willen delen met ons).

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>
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@barneveld.nl>; @barneveld.nl>

Ha

en heb ik gevraagd naar financiële consequenties. Hij beloofde info aan te reiken en van begreep ik later dat

Met vriendelijke groet,

M06m
Volg ons!quadra(

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 10:25

Hoi en

Welk overleg was dit met de werkgroep? Ik ben daar niet bij geweest de 15e. Ik heb toevallig straks een eerste afspraak staan
van het COA (ik had dit contactpersoon doorgekregen van ) om het hierover te hebben met haar.met

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

@barneveld.nl>
@quadraat.nu>

Daarnaast zitten er natuurlijk ook lokale beleidskeuzes: bijv als je het voor elkaar kan krijgen dat de statushouders die wij 
moeten huisvesten kunnen doorstromen vanuit ons toekomstige lokale AZC kun je ook al extra gaan inzetten op bijv taallessen

Om misverstanden te voorkomen... 15 november hebben we bij elkaar gezeten om 'beoordelingsmodel locatiekeuze' 
door te nemen en met name de RO-kant is besproken. Gisteren hebben we hiervoor ook bij elkaar gezeten en 
volgende week maandag hopen we dat af te ronden. Tijdens de 15e was ons contactpersoon van de COA aanwezig

ze ook al met jou een afspraak had gemaakt.
Ik ben benieuwd naar de terugkoppeling van jullie gesprek en wellicht kunnen we op korte termijn even zitten om 
financiële kant scherper te krijgen (en wat daar voor nodig is).

Maar daar zitten zeker een aantal consequenties aan, alvast een korte samenvatting wat ik nu vooraf al voorzie:
-bieden van scholing (gezien de grote populatie Oekraine kinderen die we nu ook al apart lesgeven (rond de 70 PO en 70 VO) wel 
een aandachtspunt.
-extra kosten JGZ + problemen personeelstekort afschalen andere taken?
-peuterspeelzaal en WE indicaties? Of rol COA?
-wachtlijsten bij lokale zorgverleners en gedoe rondom vergoedingen uit de RMA/weinig contractanten?
-druk op gemeentelijke maatwerkvoorzieningen (jeugdhulp, maar ook Wmo?).
-financiering extra taken vluchtelingenwerk door wie?
-extra gebruik algemene voorzieningen (welzijn Barneveld, bibliotheek, maatschappelijk werk etc.).

Aan:
Onderwerp: RE: vraag

Aan: <
CC: <
Onderwerp: RE: vraag

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Ik zal jullie een terugkoppeling geven van het gesprek.

Met vriendelijke groet,

| Afdeling Sociaal Domein

2606- | E @barneveld.nl | www.barneveld.nl |
Aanwezig op maandag, dinsdag en woensdag

gemeente

\ Barneveld

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 09:31

@barneveld.nl>

Hoi

Tijdens het overleg van 15 november jl. van het AZC kwam onderstaand punt aan de orde.

• Wat zijn de financiële consequenties van een azc op Sociaal Domein/onderwijs.

Wellicht kun jij en mij hierover inlichten?

Ik hoor het graag.

Groeten,

Met vriendelijke groet,

S 06- | • @barneveld.nl I www.barneveld.nl

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

op locatie ,dit brengt ook extra kosten met zich mee, maar hiermee kun je wel zorgen dat mensen als ze uitstromen als 
statushouder sneller mee kunnen doen.

Aan:
Onderwerp: vraag

Beleid Sociaal Domein |
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD |

(ma, di, do, vrij)
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD I

gemeente

N Barneveld
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Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.



@oddeval lei.nl>
Mon, 12 Dec 2022 09:55:29 +0200

@barneveld.nl>
RE: Locatieonderzoek

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088) | Mail: @oddevallei.nl of @oddevallei.nl

Werkzaam van maandag t/m donderdag

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 12 december 2022 08:10

<geluid@oddevallei.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Goedemorgen

Zojuist kwam ik deze info tegen: https://www.infomil.nl/onderwerpen/geluid/functies/asielzoekerscentra/

Maakt dit de beoordeling van verkeerslawaai nog anders?

Groet,

<geluid@oddevallei.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 12:09

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Invloedsgebieden worden bepaald door de stoffen die vervoerd worden.

Het volgende wordt vervoerd:

Voorde beoordeling van de locaties maakt het in principe niet uit. Hoe meer geluid, hoe meer hinder, hoe slechter de locatie. In 
het kader van een beoordeling voor een goede ruimtelijke ordening kun je iets soepeler met grenzen omgaan. Je moet er 
uiteindelijk wel iets van vinden.

Omgevingsdienst
De Vallei

From:
Sent: 
To: 
Subject:

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl | www.qelderseomqevinqsdiensten

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.i

5.1.2.i

5.1.2.i

5.1.2.i

5.1.2.i

5.1.2.i

5.1.2.e



315 Fr8 A31: Knp. Zurich - afrit 22 (Marssum) 0 3 NEE 1000 8126 2178 0 143 0 0 0 0 o o o

N31- afrit 77/M: im1 - afrit N359

Object info - X
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Object info x
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Dus stoffen in de categorie LT2 overweg invloedsgebied 880m

Stoffen in categorie A over spoor inlvloedsgebied 460m. zie onder. Nijkerkerweg 132 ligt daarbinnen.
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Tabel 4-4-1 Invloedsgebied per stofcategorie en modaliteit

Stofcategorie Invloedsgebied 1%o-letaliteitsafstand (m)
Spoor Spoor

C3 35
D3 375

LT3 D4 >4000

GF3 A

GTS B3 >4000 >4000

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 11:51
Aan: Geluid @oddevallei.nl>
Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Goedemorgen

Bij het verwerken van jouw beoordeling liep ik tegen het volgende aan.

Dank en met vriendelijke groet,

9

16

O

EV
Plangebied Is niet gelegen binnen een aandachtsgebied EV, dus geen onderzoek nodig, wel Is het gelegen binnen de Invloedsgebied en van spoor en weg, daarvoor Is dus een verantwoording noodzakelijk

730

880

B2

B3

GT2

GT3

GT4

LT4

GF1

GF2

LT1

LT2

Ik kijk een beetje op van het punt dat de locatie in de invloedsgebieden van spoor en weg ligt. Kan jij mij aangeven hoe groot 
die invloedsgebieden zijn?

245

560 
>4000

995
>4000

78

Weg
45
45

42

Water 
351
35

4603 90
n.v.t.2
1070

n.v.t.2 
n.v.t.2

Bij de locatie Nijkerkerweg 132 (locatie nummer 3) geef je, voor wat betreft EV het volgende aan:
Plangebied is niet gelegen binnen een aandachtsgebied EV, dus geen onderzoek nodig, wel is het gelegen binnen de 
invloedsgebieden van spoor en weg, daarvoor is dus een verantwoording noodzakelijk

>4000
n.v.t.2

40
2803
3553

600

880 

n.v.t.2 
n.v.t.2 
n.v.t.2

65

V

Weg, water
LF1
LF2

28

2) o
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<geluid@oddevallei.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 6 december 2022 13:02

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Locatieonderzoek

Bij deze mijn bevindingen ten aanzien van de locaties. Ter bespreking straks.

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088) | Mail: @oddevallei.nl of @oddevallei.nl

Werkzaam van maandag t/m donderdag

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 29 november 2022 11:54

Onderwerp: Locatieonderzoek

Goedemorgen

Mocht je vragen hebben dan hoor ik dat graag.

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Aan:
CC:

Helaas zit er wel enige druk op aangezien ik over 2 weken mijn beoordeling al aan moet leveren. Ik weet niet of en welke 
mogelijkheden jij morgen of overmorgen hebt, of anders komende maandag/dinsdag?

In de bijlage tref je per tabblad een locatie aan. Doel van het locatieonderzoek is een eerste reactie voor wat betreft de 
haalbaarheid. Met jou zou ik het dan graag willen hebben over de aspecten Externe veiligheid, Geluid, Luchtkwaliteit en 
Trillingen. Als er echter al informatie beschikbaar is op basis waarvan ik de locaties kan 'scoren' dan verneem ik dat graag zodat 
ik er zelf naar kan kijken.

Momenteel mag ik mij bezig houden met het (vertrouwelijke) locatieonderzoek voor een mogelijk AZC. In dat kader zou ik graag 
11 locaties willen voorleggen, maar een afspraak inplannen om ze gezamenlijk door te lopen is wellicht net zo efficiënt.

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl | www.qelderseomqevinqsdiensten

Omgevingsdienst
De Vallei

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

< @oddevallei.nl>
< @barneveld.nl>
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Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan derden 
is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. Indien dit e- 
mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het origineel alsmede 
eventuele kopieën te vernietigen.

De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde bestuursorgaan getekende 
documenten zijn bindend.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

gemeente
\ Barneveld



Mon, 12 Dec 2022 12:15:09 +0200
@barneveld.nl>

RE: M.e.r. en vestiging AZC

Met vriendelijke groet,

• (0342) I | Gemeente Barneveld
Postbus 63, 3770 AB BARNEVELD | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD

E

Parkeer gratis, dichtbij: Parkeerterrein De Vetkamp

gemeente

\ Barneveld

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 12 december 2022 08:38

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: M.e.r. en vestiging AZC

Goedemorgen

Is deze uitspraak nog actueel of is ie achterhaald?

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 23 november 2022 13:19

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: M.e.r. en vestiging AZC

Ha

Bij een zoektocht op internet naar jurisprudentie over de vestiging van een tijdelijk AZC kwam ik deze uitspraak tegen uit 2016: 
ECLI:NL:RBNNE:2016:2041 - Rb. Noord-Nederland, 26-04-2016, nr. LEE 16/1332, nr. LEE 16/1443, nr. LEE 16/1445 | Navigator

Ik heb de uitspraak (die ik niet kende) gelezen. Er is wel wat veranderd. Sinds 2017 gelden de drempelwaarden van het Besluit 
m.e.r. niet meer voor de vraag of er een m.e.r.-beoordeling moet worden uitgevoerd. De drempelwaarden vormen een 
belangrijk onderdeel van de overwegingen. Als je bedenkt dat we sinds 2017 ook kleine ontwikkelingen onder het begrip 
stedelijke ontwikkeling laten vallen (wij hanteren nu een grens van 20 woningen voor de beoordelingsplicht), dan lijkt mij het in 
dit geval duidelijk dat er hier een m.e.r.-beoordelingsplicht geldt.

In 5.4.5 van de uitspraak staat volgens mij dat er bij een tijdelijk AZC geen sprake is van een stedelijk ontwikkelingsproject en 
dus ook geen m.e.r.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

@barneveld.nl | I www.barneveld.nl

Denk aan het milieu - moet dit bericht wel geprint worden?
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Ik hoor het graag als je meer wilt weten.

Groeten,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 23 november 2022 08:49

@barneveld.nl>Aan:

Goedemorgen Peter,

Tijdens mijn zoektocht op internet om informatie kwam ik uit op een publicatie van de gemeente Almere uit 2021:

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

CC: mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>
Onderwerp: M.e.r. en vestiging AZC

Een (tijdelijke) AZC of woningen valt beide onder 11.2 van het Besluit m.e.r. De m.e.r. is gekoppeld aan een besluit dat m.e.r.- 
(beoordelings)plichtig is, zoals een bestemmingsplan dat een stedelijke ontwikkeling mogelijk maakt. Het maakt niet uit of je 
begint met een AZC en er later woningen van maakt. Ik raad je aan om het voorbeeld van Almere te volgen en een vormvrije 
m.e.r.-beoordeling uit te voeren. Ik kan je daarbij helpen.

Er is een verschil tussen of de gemeente de initiatiefnemer is of een externe partij. In het laatste geval moet deze externe partij 
een aanmeldnotitie indienen (zoals de notitie van Antea). Zijn we zelf initiatiefnemer, dan is een aanmeldnotitie niet nodig. We 
moeten dan wel gegevens hebben om te kunnen beoordelen of er sprake kan zijn van belangrijke nadelige gevolgen voor het 
milieu. De toelichting van een bp is vaak voldoende.

Binnen het team van planologen mag ik mij bezighouden met een locatieonverzoek voor een (tijdelijk) AZC met 300 plaatsen. 
Mogelijk dat na 5 jaar AZC de gebouwen of de locatie benut moeten gaan worden als reguliere woningen. Zou jij mij aan 
kunnen geven hoe ik om moet gaan met het aspect m.e.r.?

Wellicht is het wat zoiets ook te doen voor Barneveld? Vraag me alleen af of er dan nog een verschil is tussen een tijdelijk AZC 
(5 jaar) of een AZC wat na een nader te bepalen periode in gebruik wordt genomen als reguliere woningen (meer dan 21)? 
Kortom, wat zou jij mij adviseren?

M.e.r.-beoordelingsbesluit en Ontwerp bestemmingsplan Uitbreiding AZC Sportpark Fanny Blankers-Koen, Almere Buiten 
(officielebekendmakingen.nl):
De uitbreiding van het asielzoekerscentrum is een activiteit die in het Besluit milieueffectrapportage valt onder categorie D 11.2 
(stedelijk ontwikkelingsproject. Het stedelijk ontwikkelingsproject dat met het bestemmingsplan mogelijk wordt gemaakt, blijft 
ruim onder de gestelde drempelwaarden. Dit betekent dat voor de uitbreiding van het asielzoekerscentrum een vormvrije 
m.e.r.-beoordeling moet worden doorlopen. Anteagroup heeft hiervoor een vormvrije m.e.r.-beoordeling gemaakt. Deze is 
opgenomen in Bijlage 2 van de toelichting van het ontwerp bestemmingsplan (zie deze link). Uit de vormvrije m.e.r.- 
beoordeling blijkt dat er geen noodzaak is voor het doorlopen van een m.e.r.-procedure en het opstellen van een 
milieueffectrapport (MER) voor de uitbreiding van het asielzoekerscentrum. De raad van Almere heeft daarom op 17 december 
2020 besloten om voor de voorbereiding van het bestemmingsplan 'Uitbreiding AZC Sportpark Fanny Blankers-Koen' geen 
milieueffectrapport op te stellen (m.e.r.-beoordelingsbesluit).

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeonte
\ Barneveld
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@quadraat.nu>
Wed, 14 Dec 2022 16:49:24 +0200

@barneveld.nl>
RE: Vooronderzoek AZC

Ha

Dank! Kan ik je morgen bellen om wat af te stemmen/door te nemen? Zo ja, welk tijdstip schikt je?

Met vriendelijke groet,

M06

quadra( Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 13 december 2022 16:16

@quadraat.nu>

Goedemiddag

Als dat overeenkomt

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Aan: <
Onderwerp: Vooronderzoek AZC

• Barneveld Noordoost: Komt overeen met planning van Bloemendal? Afstemmen met 
goede locatie

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Hierbij de aangepaste versie. Niet alleen 'Geur' is ingevuld/aangepast maar nu ook 'Water'. Deze leidt niet tot andere 
conclusies. Wel zijn er door het aspect 'water' wat aandachtspunten bij de TOP5 met in rood mijn reactie:

• Nijkerkerweg 132: Aansluiten op persleidingen, gietijzeren buis. Grote laswerkzaamheden. Niet aan te sluiten Forse 
ingreep/investering nodig, aandacht aan geven bij uitwerking

• Esweg 12: Aansluiten op bestaand stelsel, riooltje aanleggen
• Norschoterweg 1: Klein stelsel, wel gescheiden
• Holzenboschlaan: Gemengd om op aan te sluiten. Makkelijk aan te sluiten. Gemaal ook in de buurt. Voorkeur

@guadraat.nu
www.quadraat.nu
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Wed, 21 Dec 2022 10:06:42 +0200
@barneveld.nl>

RE: Riolering

Goedemorgen

Met vriendelijke groet,

/

Tel. of 06-

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 14:14

< @barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: Riolering

Goedemiddag PLEKINFO DOCUMENTEN KENMERF

169203.7,465193.8
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Kan jij mij aangeven of het riool hier Z22M 
nog ligt en of de beperking dus nog moet blijven liggen?

Dubbelbestemming
Waarde - Archeologie 1

Team Civiel
Kamer 2.25

—1 archeologie 1 - hoge 
ve rwa chtingswaarde

—। Functieaanduiding
—1 nutsvoorziening

Gebiedsaanduiding 
reconstructiewetzone - 
verwevingsgebied GV

Enkelbestemming
Bedrijf - Niet agrarisch

Ik doe een locatieonderzoek. Eén 
van de locatie is gelegen in de oksel 
Baron van Nagellstraat/De Voortse 
Ring. In het geldende 
bestemmingsplan zie ik de 
dubbelbestemming 'Leiding - 
Riool', zie hiernaast. Volgens de 
planregels mag er niet op gebouwd 
worden behalve als het behoud van 
een veilige ligging en de continuïteit 
van de leidingen gewaarborgd is.

Gebiedsaanduiding 
overige zone - kernrandzone

Normaal hoort de vraag bij beheer thuis.
Waarschijnlijk ligt er een persleiding van het waterschap in de strook omdat er een rioolgemaal in de buurt staat.
Dus ja lijkt mij dat de leiding er moet blijven liggen.
Anders navragen bij het waterschap.

From:
Sent: 
To:
Subject:

282
1^8961

' ‘ H

Helaas weet ik niet of ik bij jou goed 
ben voor het onderstaande. Mocht 
dat niet het geval zijn, kan jij mij 
dan aangeven bij wie ik wel moet 
zijn?

r <

Functieaanduiding
।------- 1 specifieke vorm van waarde

Oe, 
"06,

4

8u128\*

8
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Dank en met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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@barneveld.nl>
Thu, 22 Dec 2022 11:56:12 +0200

RE: Voorbereidingskrediet AZC

Hallo

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 21 december 2022 12:56

Onderwerp: Re: Voorbereidingskrediet AZC

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: Wednesday, December 21, 2022 12:19:14 PM

Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet AZC

Hallo

Naar aanleiding van onderstaande mailwisseling heb ik gistermiddag even telefonisch contact gehad met Op
basis van een collegebesluit kunnen we geen voorbereidingskrediet openen, dit vraagt een raadsbesluit. Daarnaast begrijp ik

dat er op dit moment nog geen concrete (schriftelijke) afspraken met het COA zijn, waardoor er strikt genomen geenvan
dekking is voor de kosten die in deze fase gemaakt worden.

Met vriendelijke groet,

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Prima. Dat zal in het voorjaar van 2023 zijn. Lever jij dan tzt de onderbouwing aan?
Wellicht is het nog wel goed om richting de verantwoordelijk portefeuillehouder de status van dit voorbereidingskrediet terug 
te koppelen?

De kosten die in 2022 zijn gemaakt zijn nog wel te overzien en kunnen we met enige toelichting wel verwerken in de 
jaarrekening, maar het lijkt me wel goed om het voor 2023 goed te regelen. Dit kan met een apart voorstel, maar wellicht 
kunnen we het ook meenemen in de eerste tussenrapportage 2023.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Hoi
Meenemen in de TURAP, zou ik zeggen.
Vrgr

@barneveld.nl>
@quadraat.nu>

@barneveld.nl>
@quadraat.nu>

@barneveld.nl>
@quadraat.nu>

gemeente
\ Barneveld
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Raadhuisplein 2, 3771 ER Barneveld | Postbus 63, 3770 AB Barneveld
006 | E @barneveld.nl

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: dinsdag 20 december 2022 15:40

Onderwerp: Re: Voorbereidingskrediet

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: Tuesday, December 20, 2022 3:15:36 PM

Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet

Hallo

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: dinsdag 20 december 2022 14:46

< @barneveld.nl>
@barneveld.nl>

Onderwerp: Re: Voorbereidingskrediet

Het voorbereidingskrediet wat je noemt kan je hier niet voor gebruiken. Excuses dat ik je dat niet eerder heb laten weten.

H.gr.

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Aan:
CC:

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

Dit voorstel en besluit heb ik dan even gemist denk ik. Het beschikbaar stellen van een krediet is een Raadsbevoegdheid, dus 
alleen een collegebesluit is hiervoor niet voldoende. Zonder raadsbesluit kunnen we ook geen kredietnummer aanmaken in de 
administratie.
In hoeverre hebben we al een schriftelijke toezegging van/ overeenkomst met het COA dat de kosten die we in deze fase maken 
vergoed worden?

Het college heeft een paar weken geleden een voorbereidingskrediet AZC beschikbaar gesteld (€150.000). Hier kunnen de 
kosten op worden geboekt.

@quadraat.nu>
@barneveld.nl>

ik weet dat budgetrecht bij rectaal Iigt (. Neem aan dat als college een besluit neemt dit verder wel wordt 

opgepakt. Heeft dit jullie niet bereikt?
Een schriftelijke toezegging van COA is er niet (alleen mondeling). Na locatiekeuze zijn financiële afspraken aan de beurt.
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@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag, december 20, 2022 2:40 PM

Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet

Hallo

Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 11:24

@barneveld.nl>

U ontvangt niet vaak e-mail van @quadraat.nu. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Dank voor je reactie. Ik stem even af met of dit de juiste post is. Ik kom er bij je op terug.

Met vriendelijke groet,

M06

quadrac Volg ons!

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 10:53

@quadraat.nu>Aan:
Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet

Hallo

in
Qua dra at Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Aan:
CC:

Heb je al in beeld of je het bestaande voorbereidingskrediet locatie Hessenweg met nr. 711039 kunt gebruiken voor de 
voorbereidingskosten voor het AZC?

Ik hoor het graag nog even, want dan kunnen we de onderzoekskosten die nu nog zonder aanwezige dekking in de exploitatie 
worden geboekt overboeken naar het kredietnummer.

Aan:
Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet

Prima om het erover te hebben. Je kunt natuurlijk altijd een afspraak inplannen.
Als ik het goed heb gaat het om de locatie Hessenweg (voormalig stortlocatie). Hier is in het verleden al een 
voorbereidingskrediet voor geopend met nr. 711039 waar nu nog 130.000 op beschikbaar is.

@quadraat.nu>
@barneveld.nl>

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Groet,

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: donderdag 3 november 2022 10:06

@barneveld.nl>

U ontvangt niet vaak e-mail van @quadraat.nu. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Wellicht is mijn mail aan je aandacht ontsnapt. Hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,

M061
quadra( Volg ons!

@barneveld.nlAan:
Onderwerp: Voorbereidingskrediet

We kennen elkaar (nog) niet en ik heb je naam doorgekregen van Ik ben als

Met vriendelijke groet,

M061
quadrac Volg ons!

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

in

betrokken bij het azc. In dit traject worden kosten gemaakt en hiervoor is eigenlijk toch wel een
(voorbereidings)krediet nodig. Hoe organiseren we dat? Kunnen we het hier op korte termijn even over hebben? 
Hoor graag van je.

Van:
Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 12:16

Aan:
Onderwerp: RE: Voorbereidingskrediet

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.



Mon, 2 Jan 2023 16:05:21 +0200
@barneveld.nl>

RE: Voorkeurslocaties/schetsen

Voor jou ook de beste wensen!

Ik ga m'n best doen om 12 januari de schetsen gereed te hebben voor bespreking in de projectgroep en daarna met het COA.

de 12e moet ik

Groet

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 2 januari 2023 13:40

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: Voorkeurslocaties/schetsen

Beste

In de eerste plaats natuurlijk de beste wensen voor 2023!

Als er vragen zijn weetje me te vinden.

Hartelijke groet,

Je kan je met je schetsen met name richten op deze locaties. In de stuurgroep zijn de locaties al aan de orde geweest 
en daarbij is de vraag gesteld om de locaties te beoordelen op 5 en 10 jaar. Ik kan niet direct inschatten of dit voor 
jouw schetsen veel verschil maakt.

Donderdag 12 januari hebben we projectgroep, wellicht lukt het je om dan een stedenbouwkundige schets te hebben 
van de voorkeurslocaties.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Wat de voorkeurslocaties voor het azc betreft... Het beoordelingsmodel gaat op korte termijn naar de projectgroep 
en zullen we daar bespreken. De voorkeurslocaties die eruit springen zijn:

• Bloemendal Noordoost (37 punten)
• Nijkerkerweg 132 (35 punten)
• Esweg 12 (34 punten)

Ik ben dan via teams aanwezig.
dus dan gaat het zeker niet lukken , maar via teams kan ook.
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@coa.nl>
Tue, 3 Jan 2023 13:29:07 +0200

@barneveld.nl>

RE: excursie

Hoi
U ontvangt niet vaak e-mail van @coa.nl. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

De (concept) planning zal er dan als volgt uit zien:

Zoals gezegd regelen wij de lunch, maar zullen jullie zelf het vervoer moeten regelen.

Wij houden contact!

Hartelijke groet,

Centraal Orgaan op vang asielzoekers

a 06-

@barneveld.nl]Van:

@coa.nl>; @barneveld.nl>

Hoi

Bedankt voor jouw mailbericht.

Ik neem mee in deze mail.

De opzet van Burgum klinkt goed, maar moet uiteindelijk aangeven of hij akkoord is. Ook wat betreft de tweede locatie.

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Dat is helemaal prima. Volgens mij waren wij net langs elkaar aan het mailen, daarom nog een keer de mail die ik net heb 
gestuurd:

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 12:23
Aan: <
Onderwerp: RE: excursie

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

11.00 - aankomst in Burgum
11.00 - 12.00: uitleg en presentatie bouw Burgum door
12.00- 13.00: lunch
13.00- 14.00: rondleiding door de locatiemanager van Burgum
14.00- 16.00: reistijd naarAZC Apeldoorn
16.00 - 17.00: rondleiding door de locatiemanager van Apeldoorn

(ma, di,wo,do)
(g) coa.nl

® Website: www.coa.nl
G Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag
s Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag
Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
•4 considerthe environment before printing this e-mail

@barneveld.nl>;
@coa.nl>

COA
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Wij hebben nog contact.

Groeten,

@coa.nl>

@barneveld.nl>

Hoi

Jij ook de beste wensen!

Wat betreft Burgum zal eerst een presentatie geven over de bouw van het AZC. Daarna zullen wij een lunch

Daarnaast hoor ik ook graag met hoeveel jullie verwachten te komen?

Hartelijke groet,

Centraal Orgaan op vang as iel zet? kers

S 06-

2

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Vooralsnog gaan er tussen zeven en negen personen mee, maar dat is nog niet vastgelegd. We hebben donderdag 12 januari 
a.s. overleg en daarna kan ik het uiteindelijke aantal doorgeven. Ga je hiermee akkoord?

Ik ben nog op zoek naar een tweede locatie en daarvoor in overleg met een aantal locatiemanagers. Onder andere die van 
Harderwijk en Apeldoorn. Heeft een van deze twee locaties jullie voorkeur?

Van: <
Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 12:13

Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
•4 considerthe environment before printing this e-mail

Aan: <
Onderwerp: RE: excursie

serveren en tenslotte zal de locatiemanager een rondleiding over het AZC geven en wat meer over het dagelijks reilen en zijlen 
van de locatie vertellen.
Klinkt dit als een opzet waar jullie je in kunnen vinden? Of hebben jullie wellicht nog specifieke wensen of onderdelen waar jullie 
meer over willen weten?

(ma, di,wo,do)
(a) coa.nl

Website: www.coa.nl
Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag 
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het

COA

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.



@coa.nl>
Thu, 12 Jan 2023 16:07:21 +0200

RE: Stvz/financiën/excursie

Ha

Zouden jij en (wederom) een voorstel willen doen met betrekking tot de datum, aangezien vanuit jullie de meeste mensen

Hartelijke groet,

Centraal Orgaan op vang as iel zet? kers

S 06-

@quadraat.nu]Van:
Verzonden: donderdag 12 januari 2023 13:47

@coa.nl>

Ha

Prima om het na excursie te doen. Fysiek heeft inderdaad de voorkeur.

Met vriendelijke groet,

M06

@quadraat.nu>
@barneveld.nl>

2

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

zullen aanhaken. Ik zal dan vanuit COA samen met een collega die hier veel verstand van heeft aansluiten.
Wat betreft de excursie, tot nu toe zijn er geen mensen van de gemeente Burgum aanwezig. Ik kan wel even rondbellen om te 
kijken of dit te organiseren valt. Ik laat het jullie weten.

Wat excursie betreft: zijn er ook mensen van de gemeente Burgum aanwezig? Uit overleg van vanmorgen kwam naar 
voren dat dit wellicht handig is. We zijn ook benieuwd welke overwegingen er bij de gemeente hebben meegespeeld 
qua locatie, omvang, financiën e.d.

Aan: <
Onderwerp: RE: Stvz/financiën/excursie

Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
•4Please considerthe environment before printing this e-mail

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

(ma, di,wo,do)
(a) coa.nl

Website: www.coa.nl
Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag 
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag
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Tue, 24 Jan 2023 15:47:55 +0200
@coa.nl>

Voor/nadelen AZC 5 jaar-10 jaar

Ha

H.gr.

Zoals je weet heeft de gemeenteraad van Barneveld besloten om voor ten minste 5 jaar asielzoekers (300) op te vangen. Het 
college denkt er nu over om de termijn op te rekken naar 10 jaar en een duurzame, toekomstgerichte locatie te realiseren 
(conform Burgum). Hier is een principe-uitspraak voor nodig. Er zit nog wel een 'gat' tussen 'ten minste 5 jaar' en 10 jaar. Ik ga 
hiervoor een collegevoorstel voorbereiden zodat hier een principe-uitspraak over komt. Mijn vraag: heb jij misschien info over 
de voor- en nadelen van 5 en 10 jaar? Ik kan zelf ook wel e.e.a. bedenken, maar wellicht hebben jullie ook input voor me. Het 
gaat dan om de voor- en nadelen vanuit het perspectief van zowel COA als de gemeente.

From:
Sent: 
To:
Subject:

5.1.2.e
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@1 iander. nl>
Thu, 26 Jan 2023 18:17:38 +0200

@liander.nl>

RE: Kallenbroekerweg-Oldenbarnevelderweg in Barneveld

Met vriendelijke groet,

| Afdeling Ruimte & Recht Oost

E @qirion.nl

Qirion

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 7 december 2022 10:50

Onderwerp: Kallenbroekerweg-Oldenbarnevelderweg in Barneveld

Geachte heer, mevrouw,

Aan:
CC:

Experts in 
energienetten.

Momenteel werk ik aan een locatieonderzoek voor een verblijfsfunctie. In dat kader moet ik een aantal locaties tegen elkaar 
afwegen waaronder twee locaties aan de Kallenbroekerweg en Oldenbarnevelderweg in Barneveld. Op de onderstaande 
afbeeldingen zijn beide percelen weergegeven. Die aan de Kallenbroekerweg is kadastraal bekend gemeente Barneveld, sectie 
G, nummer 8213. Die aan de Oldenbarnevelderweg is kadastraal bekend gemeente Barneveld, sectie G, nummer 6635.

Hieronder het antwoord vanuit beleid binnen Liander:
'Er geldt een indicatieve aandachtszone van 50 m aan beide zijden van de lijn. Dit is te vinden in de atlas van de leefomgeving 
Kaarten / Atlas Leefomgeving
Indien binnen de zone gedacht wordt aan een functie waar langdurig personen verblijven (> 14 uur per dag, jaarrond) zoals een 
woning dan moet er een berekening van het magneetveld ter plaatse plaatsvinden om de exacte 0,4 uT contour te bepalen.
Indien de ontwikkeling hier binnen valt, moet het bevoegd gezag afwegen of dit wenselijk is omdat het voorzorg beleid aangeeft 
dat dit zo veel als mogelijk voorkomen dient te worden.'

De inhoud van deze e-mail, inclusief bijlagen, is persoonlijk en vertrouwelijk. Mocht dit bericht niet voor u bedoeld zijn, informeer dan per 
omgaande de afzender en verwijder dit bericht. Gelieve deze e-mail, inclusief eventuele bijlagen, niette gebruiken, kopiëren of door te sturen 
aan derden.

Qirion B.V. | Postbus 50, 6920 AB Duiven, Nederland | Locatiecode: 2NA8120 | Dijkgraaf 4, 6921 RL Duiven | KvK 09119276
Duiven | www.qirion.nl | www.werkenbijqirion.nl

Dit is dus geen sluitend antwoord, het lijkt niet wenselijk woningen te realiseren binnen de 50m aan beide zijden van de lijn. 
Echter niet direct onmogelijk.

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

@barneveld.nl>; "RO Loket" <
@barneveld.nl>

@liander.nl>
@barneveld.nl>
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9 SIS

hi:

Mocht onderzoek nodig zijn, is het dan mogelijk een voorbeeld daarvan te ontvangen?

Mochten er nog vragen zijn dan verneem ik die graag van u.

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

)

Dubbel bestemming
Waarde-Archeologie I

Gebiedsaanduiding 
reconstructiewetzone - 
verwevingsgebied GV

Buitengebied 2012 
geconsolideerd 
Gemeente Barneveld

Aangezien deze een behoorlijk deel van beide percelen in beslag neemt, zou ik graag vernemen of het überhaupt mogelijk zou 
kunnen worden dat er in die zone gebouwd zou kunnen gaan worden en of er dan nog beperkingen zitten aan het gebruik van 
die bebouwing. Mogen er bijvoorbeeld mensen in die zone enige tijd verblijven (enkele weken/maanden)?

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

En kei bestemming
Agrarisch

\t 4 
A

Het bovenstaande mail ik om goed in te kunnen schatten of de locaties eigenlijk wel geschikt zijn voor de beoogde 
ontwikkeling.

#/
Gebiedsaanduiding
overige zone - kernrandzone

’ bestemmingsplan
A geconsolideerd (2022-08-30)

::v:: ++41+. 
i2N 
: i: : : 1

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

Dubbel bes temming
Leiding - Hoogspanning

6

3

gemeente

\ Barneveld
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Tue, 7 Feb 2023 13:57:41 +0200
@barneveld.nl>

vraag over leges wijzigingen omgevingsvergunning bij COA?

Hallo

Met vriendelijke groet,

/ | Afdeling Samenleving
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD |
006- | SI @barneveld.nl | www.barneveld.nl |
Aanwezig op maandag, dinsdag, woensdagochtend en donderdag

gemeente

\ Barneveld

Nav het overleg met AEF over kosten van de spreidingswet; zij vroegen zich nog af in hoeverre we de leges die dit met zich 
meebrengt kunnen verhalen op het COA? Weet jij dit?

From:
Sent: 
To:
Subject:
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Tue, 14 Feb 2023 12:52:32 +0200
@barneveld.nl>

RE: Locatie

Hoi

Ik zou dit jaar nog wel durven verpachten. Locatiekeuze in mei, tenslotte

Vr.gr.

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: dinsdag 14 februari 2023 09:34

@barneveld.nl>

< @barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 13 februari 2023 16:10

En kan de rest van het perceel dan wel het gehele jaar verpacht worden?

Hoor graag.

Goedemorgen
Zie onderstaand mail. Wat is wijsheid? Hangt natuurlijk van snelheid van handelen na besluitvorming af. Weggetje naar 
boerderij is belangrijk voor logistiek. Als dat deel van perceel verpacht wordt, is er wel recht van overpad vermoed ik. Alleen 
voor dit jaar kan er wel verpacht worden schat ik in (behoudens voorkeurslocatie).

Aan: <
Onderwerp: FW: Locatie

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Aan:
CC:
Onderwerp: Locatie

Ik ben bezig met de verpachting van de gemeentelijke gronden. Eén van de te verpachten locaties schijnt de voorkeurslocatie 
voor het AZC te zijn.

heb ik er ook al over gesproken, klopt het dat het om het onderste deel van het roodomlijnde perceel gaat? Waar de plus in 
staat?

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>
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Met vriendelijke groet,

I
Telefoonnummer 06 - I

gemeente

Barneveld
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II IIFrom:
Sent: 16-2-2023 16:35:17

II

II

We komen er op terug

Met vriendelijke groet,

+31 6

Postbus 63, 3770 AB Barneveld (Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD

Hoi en/of

Zie onderstaande vraag inzake de woning aan de Nijkerkerweg 132

Met vriendelijke groet,

| Team Ontwikkeling | gemeente Barneveld Postbus 63, 3770 AB Barneveld (Bezoekadres:

II @barneveld.nl| www.bameveld.nl

Oorspronkelijk bericht
Van: en

Dag

Naar aanleiding van het telefonisch contact wat ik zojuist had, mail ik u.

Het betreft mogelijk interesse in het korte tijd huren van de Nijkerkerweg 132.

Het betreft de periode van 1 mei 2023 tot ongeveer eind juni 2023.

To: ' 
CC:

Verzonden: donderdag 16 februari 2023 16:16 
Aan:
Onderwerp: Nijkerkerweg 132

Het lijkt mij geen probleem. Woning wordt toch nog niet verkocht zolang we niet weten hoe acz uitwerking 
precies is. Wel even (net als pachtvraag) vragen aan AZC hoe eea er gaat uitzien.

Subject: RE: Woning aan de Nijkerkerweg 132
Attachments:

Kunnen we deze woning nog wel kortdurend verhuren voor de periode van 1 mei 2023 tot ongeveer eind juni 
2023 ?

Raadhuisplein 2 
(0342)

---- Oorspronkelijk bericht
Van:
Verzonden: donderdag 16 februari 2023 16:27
Aan:
CC:
Onderwerp: Woning aan de Nijkerkerweg 132

< @barneveld.nl>
@barneveld.nl>

II

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Hoor graag van u welke mogelijkheden er zijn.

En welke kosten hier aan verbonden zijn.

Met vriendelijke groet,

5.1.2.e



@coa.nl>
Wed, 22 Feb 2023 17:33:45 +0200

@barneveld.nl>; @coa.nl>
RE: Rol Woningbouwcorporaties/stichtingen bij AZC

Ha

Sorry, ik was hier nog niet aan toe gekomen. Ik weet dit zo zelf niet 1,2,3 dus zal even het een en ander moeten uitzoeken.
Maar wellicht dat @ het wel weet?

Centraal Orgaan opvang asielzoekers

S 06-

@barneveld.nl]Van:
Verzonden: woensdag 22 februari 2023 14:13

@coa.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Rol Woningbouwcorporaties/stichtingen bij AZC

zijn?

@coa.nl>
Onderwerp: Rol Woningbouwcorporaties/stichtingen bij AZC

2

Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
Directie bedrijfsvoering
Afdeling Vastgoed & Facilitair

Ha
Ik ben niet ongeduldig hoor...G. Kan jij hier meer over vertellen of moet ik hiervoor bij

Van:
Verzonden: vrijdag 17 februari 2023 10:50
Aan: <

Bij een bezoek aan het COA dient u altijd in het bezit te zijn van een geldig legitimatiebewijs.
4Please considerthe environment before printing this e-mail

(ma, di,wo,do)
@coa.nl

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Website: www.coa.nl
Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP, Den Haag 
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE Den Haag

Dag
We hebben gisteren gesproken met de WSB (Woningstichting Barneveld) over een mogelijke rol bij het te realiseren AZC. Ik 
begreep van hen dat daar nog wel wat haken en ogen aan zitten. Mijn vraag: welke ervaring hebben jullie met 
woningbouwverenigingen en hun rol bij het realiseren van een AZC? Wat is er allemaal mogelijk? Kunnen jullie ons inzicht 
geven in de opties? Graag praten we hier een keer met jullie over door.
H.gr.
Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het

COA
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COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.



@barneveld.nl>
RE: Vestiging AZC

Hoi

Dat is geen probleem hoor.

- Omgevingsdienst de Vallei

T088 M E @,oddevallei.nl
Postbus 9024, 6710 HM EDE

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer <verkeer@barneveld.nl>;

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; @oddevallei.nl>;

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD

< @barneveld.nl>;<planeconomie@barneveld.nl>;

Goedemorgen collega's,

Verzonden: maandag 13 maart 2023 08:36
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Ik vraag mij even af of ik nu moet wachten op nieuwe gegevens van jou of dat ik op basis van jou eerdere adviesvraag definitief 
kan reageren op de locaties die je toen hebt aangegeven?
Of was het zo dat er nog wordt gekozen voor een locatie en dat de overige komen te vervallen? In dat geval wacht ik nog even 
met definitief advies.
Met vriendelijke groet,

4 weken geleden vroeg ik jullie tijd te reserveren voor het binnen een week beoordelen van het principeverzoek voor de bouw 
van een AZC binnen de gemeente Barneveld. Eind vorige week is besloten dat het collegevoorstel 3 weken later wordt 
behandeld (28 maart in plaats van 7 maart). Dit heeft tot gevolg dat ik jullie niet afgelopen week het principeverzoek ter 
beoordeling kon voorleggen. Dat volgt nu 30 of 31 maart 2023. Het verzoek is dan ook of jullie het advies uiterlijk 11 april 2023 
uit kunnen brengen.

Sorry voor deze verschuiving en ook nu geldt, mocht je vragen hebben over het bovenstaande dan hoor ik het graag. Ook als je 
specifieke stukken wilt hebben of verwacht dat de termijn een uitdaging voor je vormt dan verneem ik dat graag zodat we 
samen naar een werkbaar alternatief kunnen zoeken.

< @oddevallei.nl>;
< @barneveld.nl>;

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Omgevingsdienst
De Vallei

CC: <
Onderwerp: Vestiging AZC

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

< @oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>

@oddevallei.nl>
Tue, 14 Mar 2023 11:56:03 +0200
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Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer <verkeer@barneveld.nl>;

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; geluid @oddevallei.nl>;
< @oddevallei.nl>;@oddevallei.nl>;

< @barneveld.nl>; < @barneveld.nl>;
mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD <planeconomie@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; @oddevallei.nl;

Beste collega's,

Onderdeel van het geheel is dat ik als betrokken de locatie uit zet als principeverzoek. Ik mail jullie nu vast omdat er

Bedankt en met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Verzonden: donderdag 16 februari 2023 13:13 
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl>;
@barneveld.nl>;

Zoals jullie wellicht weten wordt gewerkt aan de (mogelijke) vestiging van een AZC in de gemeente. Naar verwachting neemt 
het college op 7 maart een besluit over de locatie. Daarna zal het participatie- en communicatietraject worden opgestart.

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

sprake is van een strakke planning. De vraag is dus ook of jullie alvast tijd willen reserveren in de agenda voor de beoordeling 
van het betreffende principeverzoek. Uiterlijk 10 maart zal ik het verzoek mailen met daarbij de vraag uiterlijk 17 maart (dus 
binnen vijf werkdagen in plaats van de LEAN-afspraak van tien werkdagen) mij jullie advies te sturen.

Mocht je over het bovenstaande nog vragen hebben dan hoor ik het graag. Ook als je specifieke stukken wilt hebben of 
verwacht dat de termijn een uitdaging voor je vormt dan verneem ik dat graag zodat we samen naar een werkbaar alternatief 
kunnen zoeken.

De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan 
derden is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. 
Indien dit e-mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het 
origineel alsmede eventuele kopieën te vernietigen.

CC: <
Onderwerp: Vestiging AZC

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente\ Barneveld

gemeente
\ Barneveld

< @oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>

@barneveld.nl>
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De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden 
e-mail, noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde 
bestuursorgaan getekende documenten zijn bindend.



Mon, 13 Mar 2023 12:42:49 +0200
@barneveld.nl>

< @barneveld.nl>
RE: Korte terugkoppeling stuurgroepoverleg

Hoi

En welke dan precies? Overleg met over het communicatieplan nav het onderstaande?

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 13 maart 2023 11:00

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Korte terugkoppeling stuurgroepoverleg

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 13 maart 2023 08:50

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Korte terugkoppeling stuurgroepoverleg

Hoi

Verwacht je van mij nog een bijdrage deze week?

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 9 maart 2023 16:08

@barneveld.nl>;Aan:

@barneveld.nl>

Beste mensen,

Vanmiddag heeft ook de stuurgroep bij elkaar gezeten. De werkwijze is aan de orde gekomen en gelet op de fase waar we nu 
ingaan komt de stuurgroep in vervolg ook lx in de 2 weken bij elkaar.
Concept collegevoorstel doorgenomen en aangescherpt. Als ik jullie opmerkingen heb verwerkt krijgen jullie nieuwe versie ter 
beoordeling/advisering. In stuurgroep ook stil gestaan bij de komende gesprekken met COA. Opbrengst hiervan verwerken in 
collegevoorstel. Ook is de rol van WSB aan de orde gekomen. Wat participatie/communicatie-nota betreft: in hoofdlijn goed

Vertrekpunt voor de procedure is mij nu duidelijk. Een tijdelijke afwijking voor 10 jaar en (voor de communicatie) niet 
uitgesloten is dat er naar aanleiding van een evaluatie (wanneer?) of voortdurende vraag/behoefte/noodzaak kan er op enig 
moment worden besloten het geheel te verlengen. Het gaat dus niet om MAXIMAAL 10 jaar maar om een tijdelijke afwijking in 
verband met de gewenste snelheid.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Ha
Als het kan: graag!
H.gr.

@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; <
@barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>; <
Onderwerp: Korte terugkoppeling stuurgroepoverleg
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Tue, 21 Mar 2023 09:53:00 +0200
@barneveld.nl>

Verslag Stuurgroep maandag 20/3/23

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Voorstel i.s.m. Wabe is om deze week een toegewijd schrijfteam samen te stellen om een 
rapportage op te stellen.
Verzocht om agenda’s hiervoor leeg te maken zodat tijd en effort in gestoken kan worden.
Er moet een duidelijke onderlegger in zitten, zodat voorkomen kan worden om later met 
kwaadwillende de maatschappelijke dialoog te moeten voeren over inhoud van een tabel. Einde van 
deze week een concept rapport van 10-15 pagina’s klaar, waarin alles netjes is uitgewerkt.
Hierin communicatie met participatieaanpak afzonderlijk houden.

Voorstel; Integrale rapportage opstellen.
Doelen, opbouw, wettelijke kaders, schets van asielproblematiek.
Waarom overige locaties zijn afgevallen (reden, kleine oppervlakte, buiten gemeente)
Aantal kaartjes erbij, foto van AZC Burgum op voorpagina.
1 rapportage in tekst, niet in tabellen. Dit zodat de lezer wordt ontzorgt en meegenomen in de 
overweging van de verschillende locaties, waarom er locaties zijn afgevallen, en met welke reden. 
Niet voornemend om het Collegevoorstel op deze manier met bijlagen door te zetten.

Ha
Hierbij het deel uit de notulen van de Stuurgroep waar het over de rapportage gaat. Succes!
H.gr.
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Wed, 22 Mar 2023 10:57:29 +0200
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>;@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; "Tak, Jacco van der" < @barneveld.nl>

Dag

voorleggen omdat hij ook in de stuurgroep zit (zat).Misschien deze memo ook aan

Ik zou kiezen voor de volgende inhoudsopgave:

4. Besluitvorming en planning (mijlpalen vervolg)

Bijgevoegd mijn eerste aanvullingen.

Vr.gr.

S (0342) /06 @barneveld.nl | www.barneveld.nlI

Parkeer vrij, dichtbij: Parkeerterrein De Vetkamp

RE: Tussenstand rapportage bij collegevoorstel AZC 
Rapportage realisatie AZC in Barneveld incl Mst.docx

Subject: 
Attachments:

Verder zou ik de tekst in de rapportage morgen graag integraal met de projectgroep willen doorlopen. Dit moet zorgvuldig 
gebeuren.

Principieel is de vraag of je het hier alleen over de locatiekeuze hebt of ook al een doorkijk voor het vervolg en de beoogde 
invulling.
Want keuzes of je wel of niet onderwijs op locatie aanbiedt etc en wat we allemaal nog met COA overeen moeten komen dat is 
volgens mij voor de verdere verdieping

From:
Sent: 
To: 
vI

1. Aanleiding en doel
2. Locatiekeuze

• Aangedragen locaties
• Aanvulling gemeentelijke locaties
• Selectie van locatie die breder planologisch zijn getoetst
• Voorkeurslocatie

3. Voorstel invulling voorkeurslocatie
• Kiezen voor 10 jaar
• Kiezen voor permanente bouw (met eventuele inzet voor andere doelgroepen voor de langere termijn)
• Onderdeel duurzame ontwikkeling Barneveld Noord
• Te doorlopen ontwikkeltraject met COA (ontsluiting, productafstemming, facilitaire zaken, 

samenwerkingscontract)
• Participatietraject

| Leefomgeving | Gemeente Barneveld
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD
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@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 22 maart 2023 08:59

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;Aan:
< @barneveld.nl>;@barneveld.nl>;

Dag

Dank je wel voor jouw snelle actie om te komen tot dit eerste concept!

Succes verder!

Groet,

@barneveld.nl>

@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>CC:

Hallo allen,

De argumentatie waarom we wel of niet voor bepaalde locaties gekozen hebben, laat ik aan de experts. Daar heb ik geen 
opmerkingen over.

Misschien goed om ook even te kijken waar je de opmerking 'dat er vooral alleengaanden' komen zet. Dit is een belangrijk 
aspect in het geheel, in ieder geval voor de inwoners weten we uit ervaring. Dit mag wat mij betreft wat prominenter naar 
voren komen, dan is dat ook duidelijk. Ik verwacht dat er op de bewonersavonden gevraagd gaat worden of wij kunnen zorgen 
dat er gezinnen met kinderen komen.

Ook het feit dat er asielzoekers geplaatst kunnen worden die uiteindelijk aan Barneveld gekoppeld kunnen worden voor 
definitieve huisvesting, is een belangrijk gegeven, en helpt de integratie. Het feit dat het 'Barnevelders' worden, is denk ik ook 
belangrijk voor de inwoners van Barneveld. Ik weet dat het document voor de locatiekeuze daar niet helemaal voor is, maar 
laten we dit wel wat meer aandacht geven in het document.

Van: <
Verzonden: dinsdag 21 maart 2023 16:45

In de bijlage mijn opmerkingen/aanpassingen. Ik heb vooral gekeken of de keuzes die in het traject gemaakt zijn, goed 
omschreven zijn en ook logisch lijken in het totale verhaal. Daarbij vind ik het belangrijk dat we duidelijk omschrijven waarom 
wij bepaalde criteria en inpassingsaspecten belangrijk hebben gevonden en wie dat dan uiteindelijk bepaald heeft. De rol van 
de stuurgroep is daarin wellicht belangrijk om te noemen; welke besluiten hebben zij hierover genomen? En wat is gedaan met 
de input die de raad heeft gegeven tijdens bespreking van het voorstel op 6 juli? Nu lijkt het in het document dat 'wij' dit 
bedacht hebben, maar wie is 'wij'?

Zelf ben ik nog even zoekend op welke manier het model waarvoor gekozen gaat worden een plek kan krijgen. Doen we 
hiermee een voorstel? Zoals het nu omschreven is, lijkt het ook al min of meer een besluit?

Onderwerp: Tussenstand rapportage bij collegevoorstel AZC
Urgentie: Hoog

@ Zoals gisteren afgesproken stuur ik je hierbij de tussenstand van de rapportage aan het einde van de dag die ik
zou maken die bij het collegevoorstel gevoegd moet worden eind deze week.

Aan: <
< @barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>; Tak, Jacco van der < @barneveld.nl>
Onderwerp: RE: Tussenstand rapportage bij collegevoorstel AZC

< @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; Tak, Jacco van der < @barneveld.nl>
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(volgens mij 11 locaties?), ik wil eigenlijkscore hoger dan 30 is uiteindelijk dieper bekeken door in eerste instantie

Zou jij bij vragen in de kantlijn verder willen aanvullen; ik heb met name ook nog een alinea nodig over het
vervolg: wat zijn de vervolgstappen inhoudelijk op civiel/in gesprekken met het COA etc. (laatste pagina) ik ben hier nog niet

als jullie hier ook willen aanvullen; graag!en @
1. heb jij nog foto's van Burgum die we zouden kunnen gebruiken n.a.v. ons bezoek daar? 2. Én

; naar gelang de grootte zal deze in

Met vriendelijke groet,

/ | Afdeling Samenleving
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD |
006- | E @barneveld.nl | www.barneveld.nl |
Aanwezig op maandag, dinsdag, woensdagochtend en donderdag

gemeente

\ Barneveld

(@

De overzichtskaart met alle locaties grafisch weergegeven wordt gemaakt door 
het document passen, of misschien toch als bijlage moeten worden opgenomen. 
Als iemand nog een betere titel heeft voor het document: graag!

@Tak, Jacco van der ik stuur het concept ter info ook vast naar jou; je hoeft niks met de opmerkingen in de kantlijn, maar zou je 
vast willen kijken naar de loop van het geheel en je opmerkingen willen geven of er nog wat mist/andere input?

de 6 locaties die in eerste instantie zijn afgevallen even bespreken in de tekst op inhoud: waarom zijn deze afgevallen? Ik zou 
het fijn vinden als jij hier iets kan voegen over die snelkookpansessie en die eerste beoordeling.

Vragen over aanvullingen op het document
@ heb jij wat meer info over de snelkookpan sessie van de 17 locaties die destijds beoordeeld zijn; alles met een

zou jij ook helemaal achteraan in het document (laatste pagina) wat willen aanvullen over het vervolg participatietraject in een 
alinea? 3. En kan jij of iemand anders bij communicatie iets doen aan de lay-out van de foto op de voorkant @, dat moet 

mooier kunnen met nog wat foto's oid.
@ en @ ; zouden jullie de argumentatie waar jullie kunnen nog willen aanvullen van de afgevallen
locaties aangedragen door inwoners op blz 6 inde tabel en ook op bladzijde 7 in de tabel 4. Ik heb mijn vragen in de kantlijn 
gezet.

aan toe gekomen ©
@

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Wed, 22 Mar 2023 23:06:58 +0200
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;" @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>; @barneveld.nl>

Hallo allen,

Hierbij de meest recente versie zodat iedereen dezelfde informatie heeft.
jouw opmerkingen (en het lettertype en layout) zijn verwerkt in deze versie.

ik heb het stuk ook nog even gestuurd aan voor input, die heb ik ook verwerkt in
bijgevoegd.

Tot morgen,

Groet,

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;Aan:
< @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>CC:

Onderwerp: RE: Overleg Projectgroep azc/agenda

Hallo allen,

Zoals aangegeven door bijgevoegd het tussentijdse conceptdocument van het document wat bij het collegevoorstel moet

Alle overige input op het document is daarnaast ook welkom; die mag je tekstueel naar mij sturen.

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

RE: Overleg Projectgroep azc/agenda
Rapportage realisatie AZC in Barneveld versie 22.00 22-03-2023 MVD.docx

Van:
Verzonden: woensdag 22 maart 2023 16:24

Zijn had daarnaast nog 2 andere punten die ik hier ook even wil benoemen hier omdat we daar nog een keuze over moeten 
maken:

- Is er een goed dossier van zowel de tussentijdse besluiten van het college als stukken die de bestuurders onder ogen hebben 
gekregen in het proces om te komen tot dit voorstel? Overigens ontstond in dat dossier ook een discussie over objectieve 
criteria en subjectieve criteria. Objectief is een afstand tot een bedrijf of valt in een natura 2000-gebied. Subjectief is een 
stedenbouwkundige beoordeling. Ik zie een dergelijk onderscheid niet terug. Kan nog een punt zijn om met de 
portefeuillehouders te bespreken.

komen; we moeten morgen gezamenlijk even kijken naar de onderbouwingen bij alle locaties die zijn afgevallen; dit is in de 
eerdere beoordelingen wel met cijfers, maar niet inhoudelijk vastgelegd in notulen of een document en deze inhoudelijke 
beoordeling moet hier in dit stuk terugkomen (Jacco wil de inhoudelijke beoordeling teruglezen en niet de cijfers per 
onderdeel), dus we hebben jullie input hier op nodig -> dit betreft Locatieonderzoek Fase 1 tm 4 in het bestand (blz 7 t/m 10).

Cc:
Subject:
Attachments:

From:
Sent: 
To:
II
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Tot morgen!

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 22 maart 2023 14:21

< @barneveld.nl>;Aan:
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

Beste mensen,

heeft de planning voor de vervolgfase opgesteld en hier willen we morgen, als de tijd het toelaat, ook bij stilstaan.

Samenvattend ziet de agenda er als volgt uit:

Hartelijke groet en tot morgen,

1.
2.
3.
4.

Voorstel; Integrale rapportage opstellen.
Doelen, opbouw, wettelijke kaders, schets van asielproblematiek.
Waarom overige locaties zijn afgevallen (reden, kleine oppervlakte, buiten gemeente)
Aantal kaartjes erbij, foto van AZC Burgum op voorpagina.
1 rapportage in tekst, niet in tabellen. Dit zodat de lezer wordt ontzorgd en meegenomen in de overweging van de verschillende 
locaties, waarom er locaties zijn afgevallen, en met welke reden.
Niet voornemend om het Collegevoorstel op deze manier met bijlagen door te zetten.

Morgen staat er om 10 uur weer een projectgroep azc gepland. Vorige week zijn er 2 overleggen geweest met COA 
(geschiktheid locatie en vragen vanuit Sociaal domein). De volgende keer zullen we hier uitgebreider bij stilstaan. Afgelopen 
maandag heeft de stuurgroep namelijk besloten dat er eind deze week een uitgebreide, integrale rapportage moet liggen (zie 
deel notulen) wat als bijlage moet dienen bij het collegevoorstel.

Mededelingen
Bespreking Integrale rapportage (
Bespreking collegevoorstel (
Bespreking planning AZC (zie bijlage)

levert laatste versie aan) 
levert laatste versie aan)

is hier druk mee aan de slag en heeft diversen van jullie al gevraagd om mee te lezen en input aan te leveren. Morgen 
bespreken we met elkaar de laatste versie en hebben we onze gezamenlijke denkkracht nodig om tot een goed product te 
komen. Ik heb de op- en aanmerkingen in het concept-collegevoorstel verwerkt en zal ik straks naar jullie doorsturen. Tenslotte

< @barneveld.nl>; <
< @barneveld.nl>
Onderwerp: Overleg Projectgroep azc/agenda

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;
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Thu, 23 Mar 2023 16:40:33 +0200

Tijdelijke afwijking

Tijdelijke afwijking obv artikel 4 van Bijlage II Bor

Zie hieronder de bepalingen uit het kruimelgevallenbeleid

Paragraaf 2.11 Toepassing van artikel 4 onderdeel 11 Bijlage II Bor

Tekst:

Artikel 2.11.1 Toepassing van artikel 4 onderdeel 11 Bijlage II Bor

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

(...) ander gebruik van gronden of bouwwerken dan bedoeld in de onderdelen 1 tot en met 
10, voor een termijn van ten hoogste tien Jaar.

In elk geval geldt in ieder geval het volgende:
a) Bij initiatieven met een significante ruimtelijke impact dient een ruimtelijke motivatie te worden 
aangeleverd, zo nodig aangevuld met milieuonderzoeken;
b) Bij het verlenen van de tijdelijke vergunning behoeft slechts in voldoende mate aannemelijk te 
zijn dat het gebruik, na afloop van de gestelde termijn, daadwerkelijk kan en zal worden 
beëindigd.

Plannen voor het hier bedoelde gebruik komen regelmatig voor. Deze plannen hebben echter veelal 
een dermate uniek karakter dat een algemene motivering voor afwijken van het bestemmingsplan 
onvoldoende toegevoegde waarde heeft voor de besluitvorming (met uitzondering van het realiseren 
van een tijdelijke woonunit (tijdens de bouw van een woning, zie hieronder).
Voor afwijken van een bestemmingsplan voorde in dit onderdeel bedoelde plannen zullen per 
aanvraag omgevingsvergunning de belangen worden gewogen.

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeente
\ Barneveld
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'Tak, Jacco van der'
Thu, 23 Mar 2023 18:48:46 +0200

@barneveld.nl>
RE: Stuurgroep maandag a.s.

Dank voor afstemmen van agenda en volgorde van zaken.

• Het verslag en actielijst bijvoegen en ook actualiteiten opnemen in de agenda;
• Prima voorstel om uit te nodigen en graag ook uitwerking bijvoegen van collegebehandeling tot dat e.e.a.

openbaar wordt (wie, wat, wanneer met welke boodschap);
• Wil graag ook bij SG uitnodigen bij bespreking van de bestuurlijke rapportage;

Bij vragen bereikbaar.

Dank en groet, Jacco

@barneveld.nl>Van:

Goedemorgen Jacco,

hiervoor uitnodigen?en

H.gr.

Wat de agenda voor maandag betreft: volgens mij staat er één onderwerp centraal en dat is de integrale rapportage azc.
Laatste versie zal ik bijvoegen bij agenda (verstuur ik morgenmiddag). Wellicht nog een keer stilstaan bij communicatietraject

Graag morgen (na mijn akkoord) het collegevoorstel, bestuurlijke rapportage en communicatie- en participatieplan delen met 
de SG. Maandag (en na instemming van de SG) plaatsen we de stukken in Ibabs voor Collegebehandeling op dinsdag. Eventueel 
kunnen we wel morgen de SG stukken al per mail delen met het College.

Ik ben voornemens om het collegevoorstel morgen op de agenda van het college te laten zetten. Bijlage 1 is rapportage en 
bijlage 2 is communicatie/participatieplan incl. planning. Zoals je weet zijn we nog drukdoende met bijlage 1. Wil je dit als 
concept bij collegevoorstel hebben en dat definitieve versie later wordt toegevoegd? Graag stem ik dit met je af.

Dan over de agenda van de stuurgroep: naast bespreking van het collegevoorstel, bestuurlijke rapportage en communicatie- en 
participatieplan, graag:

From:
Sent: 
To:
Subject:

Verzonden: donderdag 23 maart 2023 08:52
Aan: Tak, Jacco van der < @barneveld.nl>
Onderwerp: Stuurgroep maandag a.s.
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Mon, 27 Mar 2023 10:03:49 +0200
@barneveld.nl>

RE: rapportage

We hebben het er straks (11 uur) nog wel even over..

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 27 maart 2023 10:00

@barneveld.nl>

Goedemorgen

Groet,

Ptariline AZc

HUH! 1111111111111111111111111111111111111h | ?! s 2

■

E □

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 27 maart 2023 09:37

@barneveld.nl>Aan:
Onderwerp: FW: rapportage

Tkn voor zover jou niet in de bcc heeft meegenomen.

Gr.

< @barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 27 maart 2023 08:40

@quadraat.nu>;Aan:
< @barneveld.nl>; Wijnne, Bennie < @barneveld.nl>;

Groet,

Aan: <
Onderwerp: RE: rapportage

Dank. Zag het document vanmorgen al in Teams staan. Ben benieuwd wat er van gemaakt wordt. Mijn toegestuurde (en bij 
deze mail gevoegde) planning is er in ieder geval nog niet in opgenomen.

Dag allen,
Ik heb in het weekend weer een slag gemaakt in de rapportage mbt het azc. Jacco heeft hier net op gereageerd en gevraagd of 
ik zijn laatste opmerkingen wil doorvoeren en mijn wijzigingen definitief wil maken, zodat we om 12 uur in de stuurgroep de 
laatste versie hebben. Kortom: in ons gezamenlijke Teams-document ga ik straks aan de slag. Handig als anderen dan even 
wachten met daarin ook nog weer eventuele aanpassingen plaatsen.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

@barneveld.nl>; Tak, Jacco van der
< @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

2824

< @barneveld.nl>;
CC: Wieringa, Wabe < @barneveld.nl>;
Onderwerp: rapportage
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Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@quadraat.nu>Van:
Verzonden: Saturday, March 25, 2023 4:12:38 PM

< @barneveld.nl>; Tak, Jacco van der < @barneveld.nl>; Wijnne, BennieAan:

@barneveld.nl>

En de grootste...

Met vriendelijke groet,

M06m
Volg ons!quadrac

@barneveld.nl>; @barneveld.nl;
< @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>;

Beste mensen,

P.S. al ik het via mijn Quadraat-account stuur hoef ik geen beveiligings/inlogcode mee te sturen©.

Met vriendelijke groet,

in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

Ik bedacht me vanmorgen dat de bijlagen 1 en 3 nog niet in de toegestuurde rapportage zitten. Hierbij ontvangen 
jullie deze alsnog. Ook stuur ik het definitieve beoordelingsmodel van de 11 locaties nog mee. Maandag bespreken of 
dit document een plek in rapportage moet krijgen.

Van:
Verzonden: zaterdag 25 maart 2023 16:05
Aan: Tak, Jacco van der < @barneveld.nl>; Wijnne, Bennie <

@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>;

@guadraat.nu
www.quadraat.nu

< @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
CC: Wieringa, Wabe < @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
Onderwerp: Bijlagen rapportage

< @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
CC: Wieringa, Wabe < @barneveld.nl>;
Onderwerp: FW: Bijlagen rapportage
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M06

Volg ons!quadrac in

Quadraat Projectmanagement Gebiedsontwikkeling | Infrastructuur | Bouw en Vastgoed

@quadraat.nu
www.quadraat.nu
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Thu, 30 Mar 2023 13:22:59 +0200
@barneveld.nl>

RE: Principeverzoek AZC

Hallo

Groet,

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Op het perceel en in de omgeving zijn geen monumenten aanwezig. Het aspect monumenten vormt geen belemmering voor 
het verzoek.

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

De gedachte is dat het geheel na de 10 jaar een andere bestemming krijgt, bijvoorbeeld in de vorm van regulier wonen. Zou je 
dat ook mee willen wegen in je advies?

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>; geluid

From:
Sent: 
To:
Subject:

AZC
Op de locatie moeten 300 asielzoekers gehuisvest worden gedurende 10 jaar (realisatie via een tijdelijke afwijking van het 
bestemmingsplan). Het AZC zal niet bestaan uit tijdelijke units. Gekozen is om te steken op permanente bouw in de vorm van 
een regulier wijkje/buurtje. Het beeld dat voor ogen is, is gebaseerd op hetgeen het COA al realiseerde in Burgum. Zie voor een 
impressie dit filmpje. Ook op de site van het COA is de locatie te vinden. In de bijlage is een eerste (schetsmatige) opzeg 
opgenomen van hoe de woonblokken gesitueerd kunnen worden.

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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Als dat voldoende is (en dus geen afzonderlijk advies wordt uitgebracht) dan is dat uiteraardal aangehaakt in de persoon
prima maar dat verneem ik dan wel graag.

duurzame verstedelijking (bij woningbouw; actuele regionale behoefte (o.a. kwalitatief2. Ladder voor
woningbouwprogramma 2010-2019))

Hoe te adviseren
Het verzoek is niet geregistreerd in een zaaksysteem. Het advies ontvang ik dan ook graag via de mail.

Stedenbouw en Landschap
Het plan is strijdig met het vigerende bestemmingsplan "Buitengebied 2012". In het kader van de projectgroep is stedenbouw

Monumenten
0. Is het bewuste pand aangewezen als monument?
1. Is de ontwikkeling van invloed op een monument in de omgeving?

Landschap
Graag je beoordeling van het nu ingediende plan op deze aspecten en in relatie tot Bloemendal Ila:

0. Inrichting openbaar gebied (spelen, honden uitlaatgebied, groen, verlichting, verharding, meubilair en afvalinzameling)
1. Waardevolle elementen / houtopstanden (al dan niet in de zin van de Wet natuurbescherming en/of APV)
2. Moet een Bomen Effect Analyse uitgevoerd worden door de initiatiefnemer?
3. Eventuele compensatie
4. Landschappelijke inpassing
5. Voldoende gebruiksgroen in de buurt
6. Speel en recreatievoorzieningen

Stedenbouw
Graag jullie beoordeling van het nu ingediende plan op deze aspecten:

0. Rooilijnen
1. Zichtlijnen
2. Relatie met bebouwde omgeving
3. Gevolgen persoonlijke levenssfeer van derden
4. Gevolgen leefbaarheid van omgeving
5. Klimaatadaptatie (hittestress en evt. droogte; waterveiligheid en wateroverlast bekijkt in ieder geval de collega vanuit 

water)
6. Beeldkwaliteitsplan: geef aan of er in dit geval een beeldkwaliteitsplan is vereist. Zo ja, stelt stedenbouw of 

initiatiefnemer deze dan op? Indien stedenbouw dit oppakt dan dient hier in de planning rekening mee gehouden te 
worden.

Volkshuisvesting
0. Woningbouwprogramma
1. Woonvisie

Verkeer
0. Bereikbaarheid
1. Verkeersveiligheid
2. Parkeren
3. GVVP
4. Stuur je advies ook naar

Archeologie / Cultuurhistorie
0. Wat is de archeologische waarde van het gebied?
2. Is actie vereist?
3. Vormt cultuurhistorie een belemmering? Stuur je advies ook aan

Brandweer
1. Brandweertechnische zaken alsmede veiligheids- en gezondheidsrisico's?
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Beheer en onderhoud
Het betreft een gemeentelijke locatie. Vormgeving en inrichting van de openbare ruimte en aanleg van (ondergrondse) 
infrastructuur zal dan ook in dat kader afgestemd worden.

Milieuaspecten
Is nader onderzoek noodzakelijk?

0. Spoor- en/of wegverkeerslawaainormen;
1. Industrie-/bedrijfslawaai;
2. Trillinghinder;
3. Luchtkwaliteit (verkeer/industrie);
4. Luchtkwaliteit (agrarisch);
5. Geurcontouren / agrarisch;
6. Geef ook aan of er een melding en/of een milieuvergunning(en) is/zijn? En moet de op dit perceel geldende 

milieuvergunning(en) en/of melding worden ingetrokken?
7. Intrekken milieuvergunning/melding als vervallen beschouwen indien het agrarische bedrijf meedoet aan een 

saneringsregeling (bij geen deelname aan een saneringsregeling vindt de intrekking na afloop van de 
bestemmingsplanprocedure plaats);

8. Activiteitenbesluit milieubeheer: is er een melding in het kader van het Activiteitenbesluit milieubeheer voor de 
gevraagde activiteit nodig?

9. Milieuzonering bedrijven; geef hierbij dan ook aan om welke bijlage van de VNG-brochure 'Bedrijven en milieuzonering' 
het moet gaan (bij het toevoegen van de bijlage bij het bestemmingsplan) en (indien van toepassing) geef aan welke 
sbi-code van toepassing is.

10. Bodem;
11. Ontplofbare oorlogsresten;
12. Ecologie/flora en Fauna (soorten- en gebiedsbescherming);
13. Externe veiligheid;
14. MER/m.e.r.;

Alle aspecten die vanuit afdeling BOR (en landschap) een rol spelen bij dit verzoek, waarbij te denken valt aan:
7. Consequenties voor bestaande openbare ruimte / inrichting openbaar gebied (spelen, honden uitlaatgebied, groen, 

verlichting, verharding, meubilair en afvalinzameling)
8. Is er sprake van gebruik gemeentegrond
9. Wegverlegging

10. Consequenties voor beheer of eventueel (toekomstige) beheerstaak voor BOR
11. Consequenties van grondruil
12. Voldoende gebruiksgroen in de buurt
13. Speel en recreatievoorzieningen

Waterhuishouding
0. Waterbeheersing
1. Riolering
2. Klimaatadaptatie (waterveiligheid, wateroverlast en droogte)
3. Wel / niet naar het waterschap toesturen?
4. Stuur je advies ook naar

Grondzaken
5. Het betreft gemeentelijk eigendom
6. kostenverhaal / grondexploitatie / economisch uitvoerbaarheid van het plan. Kun je aangeven of er sprake is van een 

bouwplan in de zin van artikel 6.2.1 Bro. Zo ja, is er sprake van artikel 6.12, tweede lid Wro, artikel 6.2.1a, onder a Bro, 
artikel 6.2.1a, onder b Bro of artikel 6.2.1a, onder c Bro

7. moet er een plankostenscan gemaakt worden?
8. is er een anterieure overeenkomst nodig en welke kosten moet je in rekening brengen i.v.m. wijzigingen in de openbare 

ruimte (of andere kostenposten)?
9. bovenwijkse investeringen / voorzieningen

10. Grondruil/ingreep in openbare ruimte o.i.d./civiel:
11. Ontwikkelingsfonds Platteland (Ofp): wil je aangeven of er ook een bijdrage geleverd moet worden in het ofp?

5.1.2.e



Alvast bedankt voor de reacties.

Mochten er vragen zijn dan hoor ik ze graag.

Dank en met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Indien je van mening bent dat het plan aan de Omgevingstafel besproken moet worden, dan hoor ik het graag even. Kun je dan 
ook aangeven welke disciplines er dan ook bij moeten zijn.
Mocht je van mening zijn dat er raakvlakken met één of meer andere disciplines zijn, wil je dan een gezamenlijk advies 
uitbrengen?

14. Andere aspecten
15. Stuur je advies ook naar

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

gemeonte
\ Barneveld
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Mon, 3 Apr 2023 10:01:16 +0200
'Team Verkeer" <verkeer@barneveld.nl>
RE: Principeverzoek AZC

Zie hem nu ook in het voorontwerpbestemmingsplan Bloemendal I la
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@barneveld.nl>Aan:

Van: Team Verkeer <verkeer@barneveld.nl>
Verzonden: maandag 3 april 2023 09:59

I 
I 

I

Onderwerp: RE: Principeverzoek AZC
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

From:
Sent: 
To: 
Subject:
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Hallo
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Hoofdinfrastructuur

Met vriendelijke groet,

I
0342-

@barneveld.nl>Van:

indicatie primaire ontsluiting

indicatie secundaire ontsluiting 

fietspad

voetpad

L 
ft

1 
V

Ja, maar inmiddels staat al wel zo goed als vast dat die er komt.
Er wordt een lus van gemaakt met de andere 50 km/uur ontsluitingsweg met dezelfde inrichtingskenmerken.

Verzonden: maandag 3 april 2023 09:54 
Aan: Team Verkeer <verkeer@barneveld.nl> 
Onderwerp: RE: Principeverzoek AZC 
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

| werkdagen: ma t/m do | 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl
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gemeente

\ Barneveld
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Geodemorgen

Dank voor je snelle reactie.
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4Groet,
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@barneveld.nl>Aan:

*

Hallo

Hoofdinfrastructuur

Met vriendelijke groet,

0342

indicatie primaire ontsluiting

indicatie secundaire ontsluiting 

fietspad

voetpad

I %

Van: Team Verkeer 
<verkeer@barneveld.nl> 
Verzonden: vrijdag 31 maart 2023 08:49

Conclusie, de locatie zou kunnen, maar is op dit moment niet met OV bereikbaar zolang de aansluiting met de Nijkerkerweg nog 
niet gerealiseerd is, (daar komen 2 nieuwe bushaltes bij de ontwikkeling van Bloemendal fase 2A), maar er zijn nog veel vragen 
/ randvoorwaarden vanuit verkeer.

Verder is voor het AZC van belang: hoe gaan deze 300 mensen zich verplaatsen? Er is geen OV in de buurt. Krijgen ze allemaal 
een fiets? Dan zal er voldoende fietsparkeergelegenheid in het plan opgenomen moeten worden.
Evt. op de plek die dan, zodra het reguliere woningen worden, later omgevormd kunnen worden naar auto-parkeerplaatsen. 
Looproutes ontbreken op dit moment ook nog naar deze locatie. Dat is wel een zorgenpunt.

als het geen AZC meer is/wordt.
In principe zouden dan verkeerskundig gezien alle profielen uit fase 1 en 2a voor de woonbuurten ook op deze ontwikkeling 
kunnen worden toegepast kwa maatvoering e.d.
Op dit moment is de schets nog té vaag om dat allemaal te kunnen beoordelen.

Op zich kan een woonbuurtje prima 
ontsluiten op de nog aan te leggen 50 
km/uur ontsluitingsweg aan de 
noordrand van Bloemendal middels een 
uitritconstructie met toegangsweg, net 
zoals alle andere woonbuurtjes in fase 1 
en 2A.
Het plan zal moeten voldoen aan de Nota 
Parkeernormen voor het aantal reguliere 
rij/hoekwoningen die er dan beoogd zijn

Voor mijn beeld, met de ontsluitingsweg 
aan de noordrand van Bloemendal 
bedoel je dan toch de secundaire 
ontsluiting op het kaartje hiernaast (de 
onderbroken lijn)?

Onderwerp: RE: Principeverzoek AZC
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

t
*

| werkdagen: ma t/m do | 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl
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Mon, 3 Apr 2023 10:09:11 +0200
@barneveld.nl>

RE: Principeverzoek AZC

Verkeer (ontsluiting/looproutes) is eerder met COA/civiel besproken in de lijn van
'doortrekken profielen uit fase 1 en 2a'.

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 3 april 2023 09:54

@barneveld.nl>Aan:

Hoi

Groet,

@barneveld.nl>Aan:

Hallo

Met vriendelijke groet,

0342-

Van: Team Verkeer <verkeer@barneveld.nl>
Verzonden: vrijdag 31 maart 2023 08:49

Conclusie, de locatie zou kunnen, maar is op dit moment niet met OV bereikbaar zolang de aansluiting met de Nijkerkerweg nog 
niet gerealiseerd is, (daar komen 2 nieuwe bushaltes bij de ontwikkeling van Bloemendal fase 2A), maar er zijn nog veel vragen 
/ randvoorwaarden vanuit verkeer.

Afgelopen vrijdag kreeg ik al het advies van de collega's van verkeer. Het lijkt mij goed daar tijdig aandacht aan te besteden 
gelet op de opmerkingen met betrekking tot de nieuwe bushaltes en de langzaam verkeersontsluiting (die er dus moeten liggen 
als het AZC in gebruik wordt genomen).

Verder is voor het AZC van belang: hoe gaan deze 300 mensen zich verplaatsen? Er is geen OV in de buurt. Krijgen ze allemaal 
een fiets? Dan zal er voldoende fietsparkeergelegenheid in het plan opgenomen moeten worden.
Evt. op de plek die dan, zodra het reguliere woningen worden, later omgevormd kunnen worden naar auto-parkeerplaatsen. 
Looproutes ontbreken op dit moment ook nog naar deze locatie. Dat is wel een zorgenpunt.

Op zich kan een woonbuurtje prima ontsluiten op de nog aan te leggen 50 km/uur ontsluitingsweg aan de noordrand van 
Bloemendal middels een uitritconstructie met toegangsweg, net zoals alle andere woonbuurtjes in fase 1 en 2A.
Het plan zal moeten voldoen aan de Nota Parkeernormen voor het aantal reguliere rij/hoekwoningen die er dan beoogd zijn als 
het geen AZC meer is/wordt.
In principe zouden dan verkeerskundig gezien alle profielen uit fase 1 en 2a voor de woonbuurten ook op deze ontwikkeling 
kunnen worden toegepast kwa maatvoering e.d.
Op dit moment is de schets nog té vaag om dat allemaal te kunnen beoordelen.

Onderwerp: FW: Principeverzoek AZC
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Ha
Helder, bespreek ik ook met

Onderwerp: RE: Principeverzoek AZC
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| werkdagen: ma t/m do | 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl
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@oddeval lei.nl>
Mon, 3 Apr 2023 13:50:47 +0200

@barneveld.nl>
RE: Principeverzoek AZC

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088) | Mail: @oddevallei.nl of @oddevallei.nl

Werkzaam van maandag t/m donderdag

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>; @oddevallei.nl>;

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Afhankelijk van de locatie binnen het aangegeven gebied zijn dus hogere waarden noodzakelijk. Voorkeur om dan buiten de 
hogere waarden grenzen te bouwen.

Lucht kwaliteit
Er zal hier geen sprake zijn van een overschrijding van grenswaarden voor luchtkwaliteit. Er zal dus sprake zijn van een 
voldoende woon en leefklimaat.
Mogelijk dat er op basis van agrarische luchtkwaliteit nog wel een beperking optreedt indien relatief dichtbij de agrarische 
bedrijven wordt gebouwd.

Trillingen
Geen te verwachten trillingshinder

Geluid
Ten aanzien van de omliggende agrarische bedrijven dient een afstand van 50 m aan te worden gehouden ook van het bedrijf op 
nr 132 zelf indien deze in bedrijf blijft.
Op gebied van wegverkeerslawaai is er sprake van een klein gedeelte direct aan de nijkerkerweg waarin de maximaal 
toelaatbare waarde van 53 dB wordt overschreden door de A30.
De nijkerkerweg overschrijdt tevens voor een klein gedeelte direct aan de Nijkerkerweg de maximale grenswaarde van 63dB 
voor een situatie binnen de bebouwde kom. Een groter gedeelte wordt overschreden wanneer sprake is van een situatie buiten 
de bebouwde kom.

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

From:
Sent: 
To: 
Subject:

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl | www.qelderseomqevinqsdiensten

EV
Plangebied is niet gelegen binnen een aandachtsgebied EV, dus geen onderzoek nodig, wel is het gelegen binnen de 
invloedsgebieden van spoor en weg, daarvoor is dus een verantwoording noodzakelijk

Omgevingsdienst
De Vallei
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@oddevallei.nl>
Mon, 3 Apr 2023 15:18:21 +0200

@barneveld.nl>

Hoi

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088 ) | Mail: @oddevallei.nl

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Zoals vanmorgen al kort even besproken is de betreffende locatie in 2018 al verkennend onderzocht. Gezien het 
voormalige/huidige gebruik van het gedeelte waar het AZC gepland staat ga ik nu even snel vanuit dat de onderzoeksresultaten 
nog representatief/bruikbaarzijn. Ik zal nog een beoordeling van het rapport uitvoeren.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

RE: Principeverzoek AZC
Nijkerkerweg 132 Barneveld_VO_PJMilieu_4jul2018.pdf

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

Omgevingsdienst
De Vallei

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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@barneveld.nl>
RE: Principeverzoek AZC

Hoi

□

- Omgevingsdienst de Vallei

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Advies:
Er is geen aanvullend onderzoek naar Ontplofbare Oorlogsresten uit de Tweede Wereldoorlog nodig.
Voor het advies maakt het geen verschil of het om tijdelijke huisvesting gaat of een permanente woonwijk. 
Met vriendelijke groet,

Ontplofbare Oorlogsresten:
Voor de locatie AZC Nijkerkerweg 132 te Barneveld, heb ik gekeken op de OO-belasting kaart van Barneveld. Hieronder heb ik 
een kaartuitsnede met blauw globaal het gebied aangegeven waarbinnen de planlocatie ligt.

Beoordeling:
Nabij de brug Nijkerkerweg over de Esvelderbeek hebben grondgevechten plaatsgevonden (kleine rode ster op de kaart). Er is 
geen verdacht gebied afgebakend op de Risicokaart. Als wel een risicogebied was aangegeven zou dit een cirkel zijn met een 
straal van maximaal 250 meter. In dat geval zou de planlocatie nog buiten deze straal vallen. De overige aantekeningen op de 
Risicokaart zijn ook geen belemmeringen voorde ontwikkeling.

Conclusie:
De planlocatie valt niet binnen verdacht gebied van ontplofbare oorlogsresten. Ook op basis van overige informatie kom ik niet tot 
een andere conclusie.

@oddevallei.nl>
Tue, 4 Apr 2023 11:58:18 +0200
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T088 M E (gioddevallei.nl
Postbus 9024, 6710 HM EDE

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

Omgevingsdienst
De Vallei

AZC
Op de locatie moeten 300 asielzoekers gehuisvest worden gedurende 10 jaar (realisatie via een tijdelijke afwijking van het 
bestemmingsplan). Het AZC zal niet bestaan uit tijdelijke units. Gekozen is om te steken op permanente bouw in de vorm van 
een regulier wijkje/buurtje. Het beeld dat voor ogen is, is gebaseerd op hetgeen het COA al realiseerde in Burgum. Zie voor een 
impressie dit filmpje. Ook op de site van het COA is de locatie te vinden. In de bijlage is een eerste (schetsmatige) opzeg 
opgenomen van hoe de woonblokken gesitueerd kunnen worden.

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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Tue, 4 Apr 2023 14:12:29 +0200
ecologie" <ecologie@oddevallei.nl>

Goedemiddag,

Afgelopen donderdag stuurde ik de onderstaande adviesaanvraag.

Ook is voor volgende fases van Bloemendal een masterplan ecologie opgesteld. Die voegde ik ook aan deze mail toe.

Groet,

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;1

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Zojuist stuitte ik op het bijgevoegde ecologisch onderzoek soorten met betrekking tot een naastgelegen locatie (Nijkerkerweg 
128). In paragraaf 3.3 op bladzijde 9 wordt gesproken over een paartje uilen op de locatie waarvoor ik advies vroeg, vandaar 
dat ik dit onderzoek door stuur. Wellicht kan/wil je daar ook wat over zeggen.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Van:
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:26
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

RE: Principeverzoek AZC
220309 Arcadis (onderzoek ecologie soorten).pdf, 221020 Arcadis (masterplan ecologie fase 3 ev).pdf

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

AZC
Op de locatie moeten 300 asielzoekers gehuisvest worden gedurende 10 jaar (realisatie via een tijdelijke afwijking van het 
bestemmingsplan). Het AZC zal niet bestaan uit tijdelijke units. Gekozen is om te steken op permanente bouw in de vorm van 
een regulier wijkje/buurtje. Het beeld dat voor ogen is, is gebaseerd op hetgeen het COA al realiseerde in Burgum. Zie voor een

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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@oddeval lei.nl>
Wed, 5 Apr 2023 08:26:21 +0200

@barneveld.nl>
RE: Principeverzoek AZC

rundveebedrijven gevestigd.

Er zijn niet-agrarische bedrijven op korte afstand aanwezig. Maw advies vanuit bar-roadvies: een goede locatie.

Wellicht nog wat doen aan de ontsluiting vanuit het azc ri kern...

Agrarisch advisering via 
Zo zijn op de

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Allereerst zou de gemeente Barneveld een verzoek moeten doen om de vigerende vergunning op nr 132 in te trekken. Kan iom 
Het perceel is sws al in eigendom van de gemeente Barneveld.
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‘( JAAR

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;
ontplofbare.oorlogsresten@oddevallei.nl; ecologie <ecologie@oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>
CC:

Goedemorgen collega's,

Stedenbouw en Landschap

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Omgevingsdienst
De Vallei

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl | www.qelderseomqevinqsdiensten.nl

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

De gedachte is dat het geheel na de 10 jaar een andere bestemming krijgt, bijvoorbeeld in de vorm van regulier wonen. Zou je 
dat ook mee willen wegen in je advies?

Hoe te adviseren
Het verzoek is niet geregistreerd in een zaaksysteem. Het advies ontvang ik dan ook graag via de mail.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>; Geluid

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

AZC
Op de locatie moeten 300 asielzoekers gehuisvest worden gedurende 10 jaar (realisatie via een tijdelijke afwijking van het 
bestemmingsplan). Het AZC zal niet bestaan uit tijdelijke units. Gekozen is om te steken op permanente bouw in de vorm van 
een regulier wijkje/buurtje. Het beeld dat voor ogen is, is gebaseerd op hetgeen het COA al realiseerde in Burgum. Zie voor een 
impressie dit filmpje. Ook op de site van het COA is de locatie te vinden. In de bijlage is een eerste (schetsmatige) opzeg 
opgenomen van hoe de woonblokken gesitueerd kunnen worden.

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>
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Wed, 5 Apr 2023 15:04:42 +0200

RE: Principeverzoek AZC

aangepast door graag deze dan aanhouden! Hier staan dus alle eisen vanuit BOR in, waar we ook op toetsen.

Succes, groet,

| Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD |
www.barneveld.nl

I E @barneveld.nl |M. 06

gemeente

\ Barneveld

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Hierbij de opmerkingen vanuit BOR voor de beoogde locatie voor het AZC:
In het algemeen: we snappen deze locatie en mooi dat het niet alleen een tijdelijke invulling heeft maar voor de toekomst 
permanent is. Dit houdt wel in dat dus voor de openbare ruimte de standaard eisen gelden. Deze worden op korte termijn

Nog wat vragen: op welke termijn moet dit dan klaar zijn? Gaat dit voor andere lopende projecten? En hoe zit het dan met 
ureninschatting?
Misschien is dit nog te vroeg, maar we weten niet zo goed wat dit nu gaat betekenen in het proces.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

De belangrijkste aandachtspunten:
• Er ligt nog geen riolering, dus in een vroeg stadium overleg is noodzakelijk. Aansluiten op fase 2 Bloemendal ligt voor de 

hand.
• Aandacht voor afvalinzameling, ondergrondse containers? Als er minicontainers komen, moet er een opstelplek komen 

voor een zijlader.

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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archeologie'
Fri, 7 Apr 2023 09:16:12 +0200

Hallo

Fijne paasdagen gewenst!

Met vriendelijke groet,

gemeente Barneveld

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

3771 ER Barneveld
3770 AB Barneveld

Voor het perceel geldt volgens de archeologische verwachtingenkaart een middelhoge en lage archeologische verwachting. 
Daarbij horen de volgende vrijstellingsgrenzen: 2.000 m2 (middelhoge verwachting) en 10.000 m2 (lage verwachting), en 30 cm 

onder maaiveld.

B. Raadhuisplein 2
P. Postbus 63
T. (0342)

Met de bouw van de woningen worden de gestelde grenzen overschreden. Er is een archeologisch onderzoek nodig. Dit zal in 
eerste instantie bestaan uit een bureauonderzoek, eventueel gecombineerd met een verkennend booronderzoek.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

RE: Principeverzoek AZC
Advies archeo BV0782 Nijkerkerweg 132 AZC.docx

Cultuurhistorie
De plangebieden liggen volgens de cultuurhistorische waardenkaart in een zone met vochtige kampontginningen (waarde 3). 
Het betreft lage cultuurhistorische waarden waarmee geen rekening hoeft te worden gehouden binnen de huidige 
planaanvragen.

06
Afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

gemeente
\ Barneveld

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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@oddevallei.nl>
Tue, 11 Apr 2023 11:13:14 +0200

@barneveld.nl>

Hoi

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088 ) | Mail: @oddevallei.nl

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

Ondanks dat het verkennend bodemonderzoek uit 2018 correct is uitgevoerd conform de geldende protocollen/richtlijnen betreft 
het een steekproefsgewijze benadering van de bodemkwaliteit. Bij de voorgenomen herontwikkeling van het terrein en de daarbij 
behorende grondroerende werkzaamheden dient rekening te worden gehouden met het plaatselijk aantreffen van onvoorziene 
bodemverontreiniging. De aan-/afvoer van grond, bouwstoffen etc. naar/van de onderzoekslocatie dient te voldoen aan de regels 
van het Besluit bodemkwaliteit en het handelingskader voor hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie.

Zoals al aangegeven is de betreffende locatie, als onderdeel van een groter onderzoeksgebied, in 2018 verkennend onderzoek. 
Het betreffende bodemrapport als bijlage meegestuurd. Uit de onderzoeksresultaten blijkt ter plaatse van de geplande situering 
van het AZC in de zintuiglijk schone boven- en ondergrond geen verhoogde gehalten aan de onderzochte parameters zijn 
aangetoond. Nogmaals merk ik op dat de betreffende mengmonsters zijn samengesteld over een groter onderzoeksgebied. Het 
grondwater bevat licht verhoogde concentraties aan barium, koper en/of zink. Voor zover bij ons bekend hebben er op de 
betreffende locatie geen bodembedreigende activiteiten plaatsgevonden en is het altijd agrarisch (akker/weiland) in gebruik 
geweest. Het betreft derhalve een onverdachte locatie. Op basis van de Bodemkwaliteitskaart Regio De Vallei bevind de 
betreffende locatie zich binnen de bodemkwaliteitszone landbouw/natuur. De onderzoeksresultaten uit het in 2018 uitgevoerde 
verkennend bodemonderzoek bevestigen dit en zijn mijn inziens nog voldoende representatief. Derhalve kan geconcludeerd 
worden dat de milieuhygiënische bodemkwaliteit ter plaatse geen belemmering vormt voor de voorgenomen bestemmings- 
/functiewijziging.

Bouwen op een perceel zonder voorafgaand/recent bodemonderzoek ter plaatse, houdt het risico in dat mogelijk later blijkt dat 
de grond toch verontreinigd is. Wij vinden dit risico aanvaardbaar. Er kan geen sprake zijn van aansprakelijkheid van de 
gemeente, als achteraf blijkt dat gebouwd is op verontreinigde grond.

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

RE: Principeverzoek AZC
Nijkerkerweg 132 Barneveld_VO_PJMilieu_4jul2018.pdf

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

Omgevingsdienst
De Vallei

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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@oddevallei.nl>
Tue, 11 Apr 2023 14:25:12 +0200

@barneveld.nl>

Hallo

In de bijlage mijn advies. Vanuit milieu is het mogelijk, wel onder een voorwaarde:
De veehouderij op de moet beëindigd worden. Deze schijnt reeds in het bezit van de gemeente

• Het AZC ligt op voldoende afstand van omliggende veehouderijen en het woon-en leefklimaat ter plaatse is aanvaardbaar.

Met vriendelijke groet,

M: @oddevallei.nl

Postbus 9024, 6710 HM Ede

@barneveld.nl>Van:

@oddevallei.nl>

Goedemorgen,

Mocht je vragen hebben dan hoor ik ze graag.

RE: Principeverzoek AZC 
Advies agrarisch AZC.docx

Zojuist verzond ik de onderstaande adviesvraag. In aanvulling hierop ontvang je het advies dat ik vroeg met betrekking tot de 
nabijgelegen geitenhouderij. Wellicht staat daar informatie in waar je wat aan hebt bij de beoordeling van de adviesvraag.

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:29
Aan: <
Onderwerp: RE: Principeverzoek AZC
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Barneveld te zijn? Er moet nog wel een melding worden ingediend waaruit blijkt dat de activiteiten van de veehouderij beëindigd 
zijn/worden, anders vormt deze een belemmering voor de realisatie van het AZC (te korte afstand/ te hoge geurbelasting).

• Volgens de huidige geurverordening geldt in dit gebied, netten noorden van het zoekgebied voor woningbouw, een 
voorgrondnorm van 14,0 ouE/m3. Het heeft de voorkeur om de geurverordening, of t.z.t. de bebouwingscontourgeur in de 
omgevingsplannen, aan te passen naar bijv. 6,0 ouE/m3.

Over geiten/gezondheid:
Heb de memo van Nysingh doorlezen. Het lijkt mij de voorkeur hebben om >500 meter afstand aan te houden (en dan gemeten 
vanaf grens bouwvlak!), maar blijkbaar vinden ze dat minder dan 500 meter ook te verdedigen is met een zwaardere motivering. 
Voor milieu / geur kan in beide gevallen aan de grenswaarden worden voldaan.

Omgevingsdienst
De Vallei

Andere relevante conclusies
• Ik weet niet wat er met de Nijkerkerweg 132 gaat gebeuren, ik heb in mijn advies wel rekening gehouden met blijven bestaan 

van deze veehouderij. Als deze ook beëindigd wordt dan moet dit ook nog gemeld worden.
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Tue, 11 Apr 2023 17:02:04 +0200
@barneveld.nl>

RE: Principeverzoek AZC

Hallo

waarbij dit lijkt geïnitieerd te worden, dat juich ik dan ook toe.van

Daarnaast is het handig, nodig om een soort algeheel beeld te hebben waarbinnen deze azc ontwikkeling past, als een soort
Bloemendal fase 2. Masterplan niveau. Zeker omdat dit een

Voor nu zijn dit de eerste stappen voor een goed ingepast AZC op deze locatie.

Groet

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Mijn advies ten eerste dat ik zou pleiten om de locatie integraal te beschouwen samen met Bloemendal en het mogelijk als 
deelproject onder Bloemendal te brengen. Hier ook de nodige uren, bij de desbetreffende betrokken collega's voor vrij te 
maken. Je kan de twee projecten en locaties namelijk niet los van elkaar zien. Ze hebben vrij vele invloed op elkaar en de kennis 
over de ene kan niet zonder de andere. Ik denk ook dat dit qua uren het meest efficiënt is. Ik zag net een verzoek voorbijkomen

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

soort permanente uitbreiding van het geheel betreft. Zeg maar een eerste strekking waarbinnen het geheel van de AZC zou 
kunnen gaan passen.
De locatie overal, en de AZC moet verder passen binnen wat heet de Bloemenvelden (fase 1 en 2A) van Bloemendal. Want hier 
sluit deze direct op aan. De aansluiting, het AZC, vraagt om een goede doorvertaling van het bestaande beeldkwaliteitsplan van 
fase 1 en 2A.
Daarnaast zal ruimtelijk rekening gehouden moeten worden de laagte in fase 1, 2A die hier op uit komt. Die kun je zien als een 
soort landschappelijk en ecologische hoofdstructuur door het gebied, (de (zijtak) Trammalantbeek volgend.) In deze zone kun je 
ook het benodigde regenwater van de openbare ruimte bergen. Daarnaast zouden de opgaande structuren, boomstructuren, in 
dit gebied per definitie duurzaam behouden, gehandhaafd moeten blijven. (Werkzaamheden onder de kroon uitsluiten.)

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

From:
Sent: 
To:
Subject:

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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Wed, 12 Apr 2023 11:41:21 +0200

@barneveld.nl>;

Goedemorgen

Ik heb nog niet eerder tijd gevonden om te reageren.

De kostenkant van dit project moet separaat beschouwd worden en ik raad aan een planeconoom te betrekken bij de financiële
al

Met vriendelijke groet,

I
“ 06 I

Subject:
Importance:

From:
Sent: 
To:
Cc:

Vooralsnog zie ik de gemeente handelen als zijnde een ontwikkeling waarvoor een grondexploitatie benodigd is (optie 1).
Het is belangrijk om allen kaders en uitgangspunten bekend te hebben en dit te vervatten in de grondexploitatie en deze tijdig - 
uiterlijk voor ter inzage leggen van het ontwerpbestemmingsplan, indien mogelijk en goed onderbouwd bij voorkeur eerder- 
aan te bieden ter vaststelling aan de raad.

Het project betreft actief grondbeleid gezien de locatie in bezit is van de gemeente. Hierbij zijn meerdere smaken mogelijk:
1. Een grondexploitatie;
2. Verkoop uit 'voorraad' (als MVA gronden) en vervolgens een faciliterende rol.

componenten. Het één en ander is volledig afhankelijk van de financiële constructie met de WSB. Hier heb ik 
eerder op gewezen.

In het geval van een grondexploitatie worden de afspraken vaak vervat in een Koop Realisatie Overeenkomst. Dit is dus een 
heel ander type project dan normaal via de principe-verzoeken lijn binnenkomt. De vragen hierbij zijn dus wezenlijk anders dan 
in het format staan.

Verder heb ik in de projectgroep Bloemendal aangegeven dat het mij goed lijkt om dit deel op één of andere wijze te integreren 
met de bestaande projectgroep.
Dit omdat het qua manier van oppakken nu redelijk overeen lijkt te komen met de systematiek vanuit Bloemendal (eveneens 
als een grondexploitatie) en de ontwikkeling van het AZC afhankelijk is van toegang via Bloemendal.
Ook omdat het permanent qua bebouwing wordt lijkt het mij handig dat er stedenbouwkundig meegekeken wordt naar een 
optimale invulling.

In het geval van een grondexploitatie verkopen we bouwrijpe grond en nemen wij de verplichting op ons om het openbaar 
gebied woonrijp te maken.
Alle gemeentelijke kosten dienen dan in de basis uit de grondprijs bekostigd te worden. Indien dit niet het geval is, is er sprake 
van een tekort en dient er een verliesvoorziening getroffen te worden.
Ik weet overigens niet of er bij een AZC sprake moet zijn van marktconform handelen t.a.v. de grondverkoop; zeker ook omdat 
de woningen permanent zijn en op enig moment worden doorverkocht kan hier toch sprake van zijn.

| aanwezig: ma t/m do | 
@barneveld.nl | www.barneveld.nl

@barneveld.nl>
RE: Principeverzoek AZC 
High

gemeente

\ Barneveld

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>;"
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Hoi

Hierbij het principeverzoek AZC dat jij wilde oppakken. Deadline is 11 april a.s.1

Succes ermee!

Gr.

@barneveld.nl>Van:

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>; archeologie <archeologie@barneveld.nl>; Team Verkeer

@vggm.nl>; Water <water@barneveld.nl>; PLANECONOMIE - GEDEELD
@oddevallei.nl>;

@oddevallei.nl>;

CC:

Goedemorgen collega's,

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:27
Aan: Stedebouw <stedebouw@barneveld.nl>;

Aan:
CC:

Vanuit planologie kijk ik alleen al wel verder richting realisatie. In dat kader dan ook nu het 'formele' adviesverzoek voor alleen 
de gekozen locatie. Aangezien er de nodige druk op staat (de raad moet immers ook nog wat vinden van de locatiekeus) bij 
deze de vraag of jullie binnen een week advies uit kunnen brengen. Gelet op Pasen en mijn eigen agenda (ben 11 april vrij) 
betekent dit concreet dat ik jullie advies graag uiterlijk 11 april ontvang zodat ik het 12 april kan gaan verwerken en zo.

Eerder dit jaar werden een groot aantal van jullie al benaderd in verband met de zoektocht naar een mogelijke locatie voor een 
AZC. Afgelopen dinsdag maakte het college een locatiekeus. Deze is nog niet openbaar omdat er nog de nodige communicatie 
plaats moet vinden naar de raad en direct omwonenden en belanghebbenden.

Van: PLANECONOMIE - GEDEELD <planeconomie@barneveld.nl>
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 14:07

Onderwerp: FW: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Onderwerp: Principeverzoek AZC
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

<verkeer@barneveld.nl>;
<planeconomie@barneveld.nl>;

Locatie
Het AZC moet gevestigd worden aan de Nijkerkerweg 132 in Barneveld. Dit betreft een aantal percelen met een totale 
oppervlakte van ruim 9 hectare. In verband met de afstand tot een geitenhouderij (ten minste 500 meter) is het de bedoeling 
het AZC in het zuidoosten van het gebied te realiseren. Deze locatie ligt tegen Bloemendal lla. In de bijlage is de ligging nader 
aangegeven.

AZC
Op de locatie moeten 300 asielzoekers gehuisvest worden gedurende 10 jaar (realisatie via een tijdelijke afwijking van het 
bestemmingsplan). Het AZC zal niet bestaan uit tijdelijke units. Gekozen is om te steken op permanente bouw in de vorm van 
een regulier wijkje/buurtje. Het beeld dat voor ogen is, is gebaseerd op hetgeen het COA al realiseerde in Burgum. Zie voor een 
impressie dit filmpje. Ook op de site van het COA is de locatie te vinden. In de bijlage is een eerste (schetsmatige) opzeg 
opgenomen van hoe de woonblokken gesitueerd kunnen worden.

@oddevallei.nl;
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>

@oddevallei.nl>;
@oddevallei.nl>;

< @barneveld.nl>
@barneveld.nl>

< @oddevallei.nl>; mer-adviezen <mer-adviezen@barneveld.nl>;
< @barneveld.nl>
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Fri, 31 Mar 2023 11:33:36 +0200

@barneveld.nl>
RE: AZC Barneveld

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 17:32

@barneveld.nl>
Onderwerp: RE: AZC Barneveld

Hoi

zeker mogelijk conform hetgeen hieronder aan geeft.

Wat vind jij?

Groet,

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 15:01

Onderwerp: FW: AZC Barneveld

Zie jij grote belemmeringen voor de planning. Zo ja dan houden we dit gebied erbuiten.

Ik hoor graag. Heeft enige spoed i.v.m. inzaaien mais.

Met vriendelijke groet,

Aan:
CC:

Aan:
CC:

We willen de grond onder AZC nog graag verpachten tot einde jaar. Hierover zijn in het verleden toezeggingen gedaan die we 
als het mogelijk is na willen komen.

Helaas weet ik nog niet wat jouw integrale planning is. Als ik naar de RO-planning kijk die ik je eerder stuurde, dan is 
vergunningverlening niet eerder aan de orde dan eind september/begin oktober. Dan is er nog tot half november de 
bezwaartermijn waarna de bezwaren nog behandeld moeten gaan worden. Gelet op die planning is verpachting in 2023 nog

Bij verpachting voor mais wordt medio oktober geoogst. Daarna moet er nog een tijdje gras opstaan. Pacht wordt altijd voor 
een jaar aangegaan, dus tot 31/12.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Ha
Integrale planning heb ik nu opgepakt en begin volgende week heb ik paar afspraken staan. Qua planning lijkt het mij (met RO- 
planning in achterhoofd) mogelijk om heel 2023 te verpachten. Civiele werkzaamheden zullen ook pas na bezwaartermijn (incl. 
afwikkeling) plaatsvinden.

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>

@barneveld.nl>
< @barneveld.nl>;"
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Fri, 31 Mar 2023 11:39:19 +0200
@barneveld.nl>;

< @barneveld.nl>; @barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>; " @barneveld.nl>; @barneveld.nl>;

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>; "Wieringa, Wabe" < @barneveld.nl>

RE: Vertrouwelijk gesprek fractievoorzitters over AZC

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 31 maart 2023 09:01

< @barneveld.nl>;@barneveld.nl>;Aan:

@barneveld.nl>; Wieringa, Wabe < @barneveld.nl>CC:
Onderwerp: Vertrouwelijk gesprek fractievoorzitters over AZC

Dag collega's van de projectgroep AZC,

Gisteren was er een vertrouwelijk overleg met de fractievoorzitters waarin de burgemeester ze heeft bijgepraat over het AZC.
Jolanda, Bennie en lede waren daar ook bij aanwezig. Omdat en Wabe niet aanwezig konden zijn, ben ik aangesloten. Het

Goed weekend!

Met vriendelijke groet,

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

o
o

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>;

From:
Sent: 
To:

Kies voor een ander woord dan voorkeurslocatie. Principebesluit locatie oid.
Kies voor een ander woord dan participatie, noem het meedenken oid. Wat staat er in het plan mbt participatie 
en communicatie? Participatie veronderstelt dat er op basis van de inbreng nog voor een andere locatie 
gekozen kan worden.

Jacco heeft aangegeven dat de raad begin volgende week alle stukken ontvangt en dat het nog vertrouwelijk is tot 12 april. 
Misschien goed om even af te stemmen wanneer de raad inderdaad de stukken ontvangt.

was een goed en constructief overleg. Jacco heeft ze meegenomen in de verschillende keuzes die gemaakt zijn (een 
samenvatting van de rapportage die er ligt). Ik heb wat mee getypt. Vragen die er onder andere kwamen:

• Hoe snel kan het AZC gerealiseerd worden?
• Is het niet te ver van voorzieningen?
• Staan de nummers van de locaties op de kaart in willekeurige volgorde of heeft dit een betekenis?
• Je zegt voorkeurslocatie, is er nog een keuze? Nee, maar door participatie kun je wensen ophalen om die locatie zo 

goed mogelijk in te richten.

Cc:
Subject:

• Je zegt dat de gemeente na 8 jaar beslist wat er gaat gebeuren na 10 jaar. Komt de grond sowieso na 10 jaar terug of 
hebben we nog een keuze om het verlengen?

• Ondernemers Harselaar in de communicatie meenemen.
• Wat betreft het model: hoe kunnen de woningen na die tijd weer ingezet worden?
• Als dit nog 2-3 jaar duurt, wat betekent dit dan voor crisisnoodopvang? Worden we dan nog (weer) 

gevraagd/gedwongen?
• Wat betekent de spreidingswet voor ons?

Dag
Dank voor terugkoppeling. We zullen in stuur- en projectgroep terugkomen op gestelde vragen. Geeft al goed inkijkje van wat 
er leeft/speelt.
Goed weekend allen.
H.gr.

@barneveld.nl>;
@barneveld.nl>
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< @oddevallei.nl>
Mon, 3 Apr 2023 12:00:11 +0200

@barneveld.nl>;

Subject:

enU ontvangt niet vaak e-mail van @oddevallei.nl. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Roxit stelt de bodem kaarlagen uit iBis beschikbaar via de volgende endpoints.

Het gaat dan alleen om de kaartlaag Locaties in jullie geval. Er is geen inlog en wachtwoord nodig als het goed is.
van de gemeente

T 06 -

‘( JAAR

< @oddevallei.nl>Van:
Verzonden: maandag 3 april 2023 11:39

< @oddevallei.nl>
@barneveld.nl>;' @barneveld.nl>

Onderwerp: RE: Onderzoekslocaties en bodemkwaliteitskaart

Hoi

Mogelijk gaat deze vraag ook op voorde risicokaart m.b.t. OO (als dat al niet geregeld is).

Aan:
CC:

Hallo 
anderen,

Omgevingsdienst
De Vallei

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl | www.qelderseomqevinqsdiensten.nl

Zie onderstaande vraag. Is er een koppeling mogelijk tussen de Kaartviewer van de ODDV en de kaartviewer van de gemeente. 
Het gaat dan in kader van deze vraag over de kaart bodem en met name de kaart over locaties (zie onderstaande printscreen). 
Deze betreffende kaart is denk ik gebaseerd op ons BIS. Om iedereen toegang te geven tot ons BIS is geen optie. Dit m.b.t. 
licenties. Daarom is het intern bij ons geregeld middels deze kaart toe te voegen in de viewer. Dat kan dan ook geregeld worden 
voor onze opdrachtgevers. Als dit mogelijk is dan lijkt het mij wel goed om de kaart kwalitatief te verbeteren/verduidelijken.

NB: in principe worden we door RoxitA/isma verplicht om eind van dit jaarte migreren naar Nazca-I. Daar is het laatste woord 
nog niet over gezegd, maar zij hebben nu een monopolie positie. Het kan zijn dat de url’s dan veranderen, maar dat is nu nog 
niet duidelijk, ook de precieze planning nog niet.
Met vriendelijke groet,

Mochten jullie technische vragen hebben, dan kunnen jullie die het beste aan collega
Ede stellen. Hij heeft deze kaartlagen een aantal jaar geleden aan de ODDV Kaartviewer toegevoegd.

Deze zijn:
https://gis-squitibis.roxit.nl
en:
https://gis-squitibis.roxit.nl/

@ede.nl>
RE: Onderzoekslocaties en bodemkwaliteitskaart

From:
Sent: 
To:
Cc:
II

< @oddevallei.nl>
@barneveld.nl>;
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Alvast bedankt voor je reactie.

Met vriendelijke groet,

| Tel: (088 ) | Mail: @oddevallei.nl

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: maandag 3 april 2023 11:09

Onderwerp: Onderzoekslocaties en bodemkwaliteitskaart

Goedemorgen,

Eerder had ik contact met over de mogelijke vestiging van een AZC binnen de gemeente. In dat kader vroeg ik hem een

Mochten er vragen zijn dan verneem ik die graag.

Met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

Aan:
CC:

De Vallei

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.

Is het mogelijk een koppeling te leggen tussen de overzichtskaart van de OddV en de kaartviewer van de gemeente? In dat 
geval had ik namelijk wat minder locaties voor hoeven leggen.

15-tal locaties te beschouwen vanuit het aspect 'bodem'. Dit ondanks dat we als gemeente beschikken over een 
bodemkwaliteitskaart (welke voor mij tot op perceelsgrens te bekijken is). Wat ik echter mis is een koppeling met de 
overzichtskaart van alle al eerder onderzochte locaties. Dit omdat voor enkele van de locaties al onderzoek heeft 
plaatsgevonden.

Omgevingsdienst
De Vallei

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede | info@oddevallei.nl 
Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl
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Wed, 5 Apr 2023 12:17:28 +0200
@barneveld.nl>

wat punten rondom het AZC :)

Hoi,

Ik heb al even een en ander gecheckt en de volgende punten/zaken wil ik even delen:

gemaild (ik kreeg hem telefonisch niet te pakken) over het informeren van de projectgroep; bij voorkeur-Ik heb
z.s.m. (maar ik wil wel dat hij dat zelf doet kan hijzelf kiezen wat hij wel en niet wil delen, zolang hij dit niet doet kan ik niet echt

). Ik hebmensen benaderen, ik heb al wel met gezeten, maar ik wil ook apart nog even zitten met en

-ik mis nog een overzicht/tijdlijn; ik hoop dat dit dinsdag kan aanleveren (dus wanneer staat er op zn vroegst wat

-Ik heb al met gezeten over de participatie, daarin het volgende:

gegevens niet van, maar dit zijn ook omwonenden; ik dacht dat dit informeren via gaat.
is hierover bestuurlijk afgestemd (omdat we daar de• Selectiegebied van de brieven heb ik gevraagd hij

betreft niet bij te zijn (ik kan ook niet kan terugkoppelen
• Ik lees al mee met de brieven etc. Ik heb dit ook aangegeven aan ; ondanks dat er nog niet echt een

handhaving/wijkagent); kan ik hiervoor benaderen?

Met vriendelijke groet,

| Afdeling Samenleving
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD |
006- | s @barneveld.nl | www.barneveld.nl |
Aanwezig op maandag, dinsdag, woensdagochtend en donderdag

• Belang van het goed informeren van de projectontwikkelaars die al kavels of huizen hebben verkocht; zodat zij ook 
z.s.m. nadat zij zelf geïnformeerd zijn een mail sturen naar de kopers, wij hebben hier volgens mij de rechtstreekse

als we versnellen op onderdelen en hoe lang gaat het op z'n langst duren met bezwaar, of kunnen we daar ook omheen door 
alvast te beginnen? Inwoners en partners gaan hier ook naar vragen

vorige keer tegenaan zijn gelopen bij de crisisnoodopvang). In hoeverre ook Harselsaar nu al in selectie?
• A.s. woensdag persgesprek: Jacco en Jolanda lijkt me prima afvaardiging om daarheen te gaan; ik hoef daar wat mij

overdracht is geweest op inhoud, maar gezien wat er dinsdag klaar moet zijn aan communicatie wil ik hier graag wel al 
dicht op zitten.

• Voor de informatieavond heb ik ook iemand vanuit team veiligheid nodig in de voorbereiding (als lijn naar

daarnaast aangegeven dat hij nog door Wabe wordt benaderd voor voorbereiding van de stuurgroep, en dat ik het fijn zou 
vinden als hij dit nog wil doen en hierin samen met mij kan optrekken al.
-Er is volgende week geen projectgroep, maar dat lijkt me wel handig: ook als niet iedereen kan
-De eerstvolgende stuurgroep is donderdag van 15.30-16.30: moeten wij vooraf nog even kijken of we hiervoor nog 
dingen/randvoorwaarden moeten afspreken; bijvoorbeeld moet Bennie hier wel in zitten?
-Hoe zit het financieel, is er een financieel adviseur betrokken; zo ja welke? Is er al een fel?
-Moet er nog iets opgenomen worden in de kadernota over het AZC?
-Moeten wij samen lx in de 2 weken een bila inplannen voor het AZC? We hebben er 1 staan op 25 april, maar ik denk gezien 
de ontwikkelingen ook

• Er is de lle voor de inwonersbijeenkomst ook een bijeenkomst met maatschappelijke partners; omdat de bouw nog 
wel even gaat duren begreep ik (2 jaar) vind ik het wel lastig wat we van hen vragen anders dan hen ook in de basis 
informeren en dat een afvaardiging aanhaakt in de bijeenkomst erna met een positieve insteek @. Misschien moeten 
we het COA hier ook uitnodigen en dat zij alvast kunnen aangeven wat zij nodig hebben qua vrijwilligers vanuit andere 
AZC-locaties. De vorige keer konden meteen in de actiestand omdat er ook zaken geregeld moesten worden, dat is nu 
niet zo.

From:
Sent: 
To:
Subject:
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gemeente
\ Barneveld



Tue, 11 Apr 2023 09:07:09 +0200

Hoi

Met vriendelijke groet,

Gemeente Barneveld | Afdeling Leefomgeving | Team Water en Riolering

I2 06 @barneveld.nl

@barneveld.nl>
@barneveld.nl>

Wateradvies Nijkerkerweg 132 AZC locatie 04-04-2023
Wateradvies Nijkerkerweg 132 AZC locatie 11-04-2023.docx

Daarnaast is het verplicht om inzicht te krijgen in bodem, grondwater en infiltratiecapaciteit middels een geohydrologisch 
onderzoek en ophoging van het terrein is ook verplicht om de ontwateringseisen te halen.
Belangrijk is ook dat er, vanwege de ruimtelijke, functionele en visuele relatie met Bloemendal, afstemming gezocht moet 
worden met de projectgroep Bloemendal.

Hierbij het wateradvies voor de nieuw te realiseren AZC.
Er zijn een aantal uitgangspunten die hier verplicht worden (zie advies document). Dit komt omdat dit plan grenst aan 
Bloemendal en we de zelfde duurzaamheid en klimaatadaptiviteit eisen.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:
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\ Barneveld
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Tue, 11 Apr 2023 15:28:43 +0200
@barneveld.nl>;

@barneveld.nl>; @barneveld.nl>;
@barneveld.nl>

@barneveld.nl>
Startbijeenkomst AZC

Beste mensen,

Het college heeft zoals jullie wellicht weten een besluit genomen over de locatie van het azc (Nijkerkerweg 132). De
heb ik e.e.a.

Als er op voorhand nog vragen zijn hoor ik het graag.

Hartelijke groet,

From:
Sent: 
To:

voorbereidingen voor de vervolgfase worden getroffen en daarvoor zit ik graag met jullie om tafel. Met 
afgestemd en daarbij zijn jullie namen genoemd.

Voor deze startbijeenkomst ontvangen jullie van mij een eerste opzet van de projectopdracht die n.a.v. onze bijeenkomst 
verder wordt uitgewerkt. Met elkaar kunnen wij een goed fundament leggen voor dit politiek gevoelige project.
Ik leg de agenda's naast elkaar en stuur jullie een uitnodiging voor de startbijeenkomst.

Cc:
Subject:

De bedoeling van het gesprek is om het vervolgtraject voor het AZC in goede banen te leiden. We moeten het met elkaar 
hebben over:

• inkadering van de projectopdracht;
• bepalen van de te vervaardigen producten;
• bepalen van de benodigde onderzoeken ;
• de uit te voeren werkzaamheden door de verschillende vakdisciplines;
• opstellen van de globale planning
• bepalen van de benodigde capaciteit, per teamlid.

1 < @barneveld.nl>;
" < @barneveld.nl>; "
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Wed, 12 Apr 2023 13:10:08 +0200
@barneveld.nl>

Re: AZC

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: Wednesday, April 12, 2023 11:01:54 AM

@barneveld.nl>

Goedemorgen

Gister ontving ik het onderstaande advies van inzake de landschappelijke inpassing van de AZC-locatie. Ben jij

Dank en met vriendelijke groet,

een verzoek voorbijkomen van waarbij dit lijkt geïnitieerd te worden, dat juich ik dan ook toe.

Daarnaast is het handig, nodig om een soort algeheel beeld te hebben waarbinnen deze azc ontwikkeling past, als een
soort Bloemendal fase 2. Masterplan niveau. Zeker

Voor nu zijn dit de eerste stappen voor een goed ingepast AZC op deze locatie.

Mijn advies ten eerste dat ik zou pleiten om de locatie integraal te beschouwen samen met Bloemendal en het mogelijk 
als deelproject onder Bloemendal te brengen. Hier ook de nodige uren, bij de desbetreffende betrokken collega's voor 
vrij te maken. Je kan de twee projecten en locaties namelijk niet los van elkaar zien. Ze hebben vrij vele invloed op 
elkaar en de kennis over de ene kan niet zonder de andere. Ik denk ook dat dit qua uren het meest efficiënt is. Ik zag net

omdat dit een soort permanente uitbreiding van het geheel betreft. Zeg maar een eerste strekking waarbinnen het 
geheel van de AZC zou kunnen gaan passen.
De locatie overal, en de AZC moet verder passen binnen wat heet de Bloemenvelden (fase 1 en 2A) van Bloemendal. 
Want hier sluit deze direct op aan. De aansluiting, het AZC, vraagt om een goede doorvertaling van het bestaande 
beeldkwaliteitsplan van fase 1 en 2A.
Daarnaast zal ruimtelijk rekening gehouden moeten worden de laagte in fase 1, 2A die hier op uit komt. Die kun je zien 
als een soort landschappelijk en ecologische hoofdstructuur door het gebied, (de (zijtak) Trammalantbeek volgend.) In 
deze zone kun je ook het benodigde regenwater van de openbare ruimte bergen. Daarnaast zouden de opgaande 
structuren, boomstructuren, in dit gebied per definitie duurzaam behouden, gehandhaafd moeten blijven. 
(Werkzaamheden onder de kroon uitsluiten.)

Aan:
Onderwerp: AZC

wellicht in de gelegenheid er voor morgen al even naar te kijken en het punt morgen te bespreken in de projectgroep? De 
uitdaging is namelijk dat er nog helemaal niets besloten is over Bloemendal 2.0 en bloemenveld Ha al even in ontwikkeling is.
2.0 is dus nog te onzeker om bij aan te haken en Ha is al te ver om nog bij aan te haken.

Ik probeer er vanmiddag nog naar te kijken !
Groet
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

From:
Sent: 
To: 
Subject:
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@oddevallei.nl>
Wed, 19 Apr 2023 08:40:36 +0200

@barneveld.nl>
RE: AZC

Hallo

Voor de procedure en de bouwtoetsing kan je tzt bij mij terecht.

Met vriendelijke groet,

088

@barneveld.nl>Van:
Verzonden: woensdag 19 april 2023 08:06

@oddevallei.nl>

Goedemorgen

Dank en met vriendelijke groet,

I
| 06- I0342 -

OMGEVINGSDIENST DE VALLEI | Postbus 9024 | 6710 HM | Ede 
info@oddevallei.nl | Telefoon 088-116 99 00 | www.oddevallei.nl

Zoals je wellicht al wel hoorde, wil de gemeente Barneveld een AZC realiseren op de locatie Nijkerkerweg 132 in Barneveld. 
Daarvoor moet op enig moment een tijdelijk omgevingsvergunning worden verleend. Ik zal daarvoor de ruimtelijke 
onderbouwing gaan schrijven.

Aan:
Onderwerp: AZC

Omgevingsdienst
De Vallei

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.
De inhoud van dit e-mailbericht is bestemd voor de geadresseerde. Openbaarmaking, verspreiding of verstrekking aan 
derden is niet in alle gevallen toegestaan en geschiedt onder verantwoordelijkheid van degene die daartoe overgaat. 
Indien dit e-mailbericht niet voor u is bestemd verzoeken wij u het bericht aan de afzender te retourneren en het 
origineel alsmede eventuele kopieën te vernietigen.

Op dit moment weet ik niet wanneer de vergunning aangevraagd zal gaan worden maar ik ben al wel o zoek naar hoe ik 
'iemand' bij de OddV kan regelen voor de toetsing/vergunningverlening. Kan jij mij aangeven bij wie ik daarvoor bij de OddV 
moet zijn?

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| ma-di-wo-do
@barneveld.nl | www.barneveld.nl
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De Omgevingsdienst de Vallei staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een verzonden 
e-mail, noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Uitsluitend de door de bevoegde persoon of het bevoegde 
bestuursorgaan getekende documenten zijn bindend.
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